
1 

 

J E G Y Z Ő K Ö N Y V 

 

 

Készült: Pétfürdő Nagyközség Önkormányzata Képviselő-testületének 2025. január 23-án 

16.00 órai kezdettel megtartott nyilvános testületi ülésén 

 

 

Helye: Közösségi Ház és Könyvtár emeleti tanácsterme 

 

 

Jelen vannak:  Béni Norbert    polgármester 

Miskolczi Ferenc       alpolgármester 

 

Dombi Norbert          képviselő  

Fenyő Tibor    képviselő 

Molnár Gyula László   képviselő 

Nagyné Szigeti Mária   képviselő 

Tordai Levente          képviselő 

 

   Szabóné Czifra Melinda   jegyző  

    

 

Meghívottak:  A Képviselő-testület Szervezeti és Működési Szabályzatáról szóló 

10/2015.(IV.30.) önkormányzati rendelet 13. § (4) bekezdésében 

foglaltak szerint.  

 

 

Megjelentek:  Angeli Katalin   Közösségi Ház és Könyvtár vezetője 

(2, 3.) napirendi ponthoz) 

 

Nagy Ottó    Pétkomm Kft. ügyvezetője    

(4, 5.) napirendi ponthoz) 

 

Némethné Tolnai Mónika  Óvoda igazgató 

(1.) napirendi ponthoz) 

 

Szeivolt Csaba  Szeivolt Ép-Tech Kft. 

(13.) napirendi ponthoz) 

 

 

A jegyzőkönyvet Negyela Beáta vezeti. 

 

 

Béni Norbert polgármester: Tisztelettel köszöntök mindenkit a mai testületi ülésen. 

Megállapítom, hogy 6 fő képviselő és a polgármester, összesen 7 fő jelen van, az ülés 

határozatképes. Napirend előtti felszólalásra senki nem jelentkezett.  

Ismertetem a javasolt napirendet (felolvassa a meghívóban szereplő napirendi javaslatot).  

Napirenddel kapcsolatban van módosító javaslat, hozzászólás? Nem volt.  
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Először a zárt ülésről kell szavaznunk. Aki elfogadja, hogy a házi gyermekorvosi praxis 

betöltésével kapcsolatos intézkedések tárgyú előterjesztést zárt ülésen tárgyaljuk, kérem, 

szavazzon! 

 

A Képviselő-testület 7 igen, egyhangú szavazattal meghozta a következő határozatot:  

 

PÉTFÜRDŐ NAGYKÖZSÉG ÖNKORMÁNYZATA  

KÉPVISELŐ-TESTÜLETÉNEK  

1/2025.(I.23.) SZÁMÚ HATÁROZATA: 

 

Pétfürdő Nagyközség Önkormányzatának Képviselő-testülete – mivel a 

nyilvános tárgyalás az önkormányzat üzleti érdekét sértené – a 

Magyarország helyi önkormányzatairól szóló 2011. évi CLXXXIX. 

törvény 46. § (2) bekezdés c) pontja alapján elrendeli „A házi 

gyermekorvosi praxis betöltésével kapcsolatos intézkedések” tárgyú, 

22/2025. számú előterjesztés zárt ülésen történő tárgyalását.  

 

 

Béni Norbert polgármester: Aki a nyilvános ülés napirendjét elfogadja, kérem, szavazzon! 

 

A Képviselő-testület 7 igen, egyhangú szavazattal elfogadta a következő napirendet: 

 

Napirend:  

 

1.) Rendelet a 2025. évi átmeneti gazdálkodásról (6/2025.) 

2.) A pénzben és természetben nyújtott szociális, gyermekvédelmi ellátások és a települési 

támogatás megállapításának, kifizetésének, valamint felhasználása ellenőrzésének 

szabályairól szóló 3/2015.(II.27.) önkormányzati rendelet módosítása (14/2025.)  

3.) Polgármester szóbeli beszámolója az előző ülés óta eltelt eseményekről, az ülésen 

elhangzott bejelentések alapján tett intézkedésekről  

4.) Jelentés a lejárt határidejű képviselő-testületi határozatok végrehajtásáról (7/2025.) 

5.) Pétkomm Kft. 2025. évi elszámolási díjtételei (9/2025.) 

6.) Tulajdonosi jóváhagyás megadása (10/2025.) 

7.) Óvoda 2025. évi nyitvatartási idejének megállapítása (8/2025.) 

8.) Bölcsőde nyári nyitvatartási rendjének megállapítása (12/2025.) 

9.) Közösségi Ház és Könyvtár SZMSZ-ének és Alapító Okiratának módosítása (20/2025.) 

10.) 2025. évi Rendezvénynaptár (16/2025.) 

11.) Kegyeleti Közszolgáltatási Szerződés módosítása (11/2025.) 

12.) Javaslat Pétfürdő település köztisztviselőinek, köznevelési foglalkoztatottjainak, 

egészségügyi alkalmazottjának, közalkalmazottjainak, munkavállalóinak 2025. évi 

illetményére (15/2025.)  

13.) Kötelező felvételt biztosító általános iskolák felvételi körzethatárának önkormányzati 

véleményezése (2/2025.) 

14.) Igazgatási szünet elrendelése (3/2025.) 

15.) A polgármestert megillető szabadság 2025. évi ütemezése (4/2025.)  

16.) A Képviselő-testület 2025. évi tavaszi-nyári munkaterve (5/2025.) 

17.) Liszt Ferenc utcai közlekedési rend módosítása (13/2025.)  

18.) Pétfürdő, Liszt Ferenc utca 7. 3/14. szám alatti önkormányzati tulajdonú lakásingatlan 

pályázati kiírása (18/2025.)  
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19.) Pétfürdő Nagyközség Önkormányzatának 2025-2029. évi gazdasági programja 

(19/2025.)  

20.) Közterületek elnevezése (21/2025.) 

21.) Beszámoló a civil szervezetek 2024. évi támogatásáról (1/2025.) 

 

Tájékoztatók:  

1.) Tornacsarnok (Szeivolt Ép-Tech Kft. ügyvezetőjének beszámolója) 

 

2.) Vegyes ügyek 

a) Bizottsági üléseken felmerült javaslatok 

b) Képviselők által felvetett településüzemeltetési problémák  

 

 

Kristályplakett átadása 

 

 

Béni Norbert polgármester: Napirend előtt még van egy tartozása a Képviselő-testületnek. 

Horváth Pista bácsit köszöntjük, aki több évig volt tagja a Településfejlesztési Bizottságnak. 

Köszönjük szépen az éveken át tartó tevékenységét. Ezennel átadom az emlékplakettet és az 

emléklapot. Gratulálok! 

 

Horváth István: Nagyon szépen köszönöm! 

 

 

N a p i r e n d  t á r g y a l á s a : 

 

 

Béni Norbert polgármester: Javaslom, hogy a vendégeinket vegyük előre. A 7.) napirendi 

ponttal kezdjük. Aki elfogadja a napirendi sorrendcserét, kérem, szavazzon! 

 

A Képviselő-testület 7 igen, egyhangú szavazattal elfogadta a napirendi sorrendcserét. 

 

 

1.) Óvoda 2025. évi nyitvatartási idejének megállapítása (száma: 8/2025.) 

Előterjesztő: Béni Norbert polgármester 

(eredetileg a 7.) napirendi pont) 

 

 

Béni Norbert polgármester: A Humán Bizottság véleményét kérem.  

 

Nagyné Szigeti Mária Humán Bizottság elnöke: A Bizottság 5 igen, egyhangú szavazattal 

elfogadásra javasolja a határozati javaslatot. 

 

Béni Norbert polgármester: Igazgató asszony? 

 

Némethné Tolnai Mónika óvoda igazgató: A három hetet azért kértem, mert 50 napra 

felemelték a szabadságot. Nagyon nehéz kiadnom ezt az 50 nap szabadságot, főleg a nyári 

időszakban. Ezért gondoltam módosítani a két hetet három hét leállásra.  
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Béni Norbert polgármester: Voltam kint az óvodában, az igazgató asszonnyal beszélgettünk 

a három hetes zárva tartásról. Annyit tudni kell, hogy az 50 napos szabadságokat már a 2024. 

elejétől megadták a dajka néniknek, mert lényegében róluk van szó. A tavalyi évben ezt 

sikeresen megoldotta az óvoda két hét nyári zárva tartással, ezért nem javasoltam a három hét 

zárva tartást. Részben gondolva a szülőkre, részben, mert az óvoda tavaly is sikeresen 

megoldotta ezt a dolgot. Hozzászólás? Nem volt.  

Aki elfogadja az előterjesztett határozati javaslatot, kérem, szavazzon! 

 

A Képviselő-testület 6 igen szavazattal és 1 tartózkodás mellett meghozta a következő 

határozatot:  

 

PÉTFÜRDŐ NAGYKÖZSÉG ÖNKORMÁNYZATA  

KÉPVISELŐ-TESTÜLETÉNEK  

2/2025.(I.23.) SZÁMÚ HATÁROZATA: 

 

Pétfürdő Nagyközség Önkormányzatának Képviselő-testülete - a nemzeti 

köznevelésről szóló 2011. évi CXC. törvény 83. § (2) bekezdés b) 

pontjában biztosított jogkörében eljárva - a „Panelkuckó” 

Napköziotthonos Óvoda (Pétfürdő, Liszt Ferenc utca 17.) 2025. évi 

nyitvatartási idejét az alábbiak szerint határozza meg: 

„Az Óvoda 2025. január 1. és 2025. december 31. közötti 

munkanapokon az alábbiak szerint tart nyitva: 

január 2. és augusztus 10. között: 5.30 órától 16.30 óráig; 

augusztus 11. és augusztus 24.. között: nyári karbantartási 

munkálatok miatt zárva; 

szeptember 1. és december 21. között: 5.30 órától 16.30 óráig 

december 22. és 2026. január 04. között: zárva” 

 

Felhívja az intézményvezetőt, hogy mind a nyári, mind a téli zárva tartás 

miatt valamennyi napközbeni ellátást igénybe vevő gyermek szülőjét 

nyilatkoztassa a gyermekfelügyelet iránti igényéről. A nyilatkozatok 

összesítésének eredményéről haladéktalanul tájékoztassa a polgármestert. 

 

Amennyiben az ellátást igénylők között a gyermekek védelméről és a 

gyámügyi igazgatásról szóló 1997. XXXI. törvény 41. § (1) (2) 

bekezdésének hatálya alá tartozó gyermek szerepel, azaz akiknek szülei, 

törvényes képviselői munkavégzésük - ideértve a gyermekgondozási díj, a 

gyermekgondozást segítő ellátás és a gyermeknevelési támogatás 

folyósítása melletti munkavégzést is -, munkaerő-piaci részvételt elősegítő 

programban, képzésben való részvételük, nappali rendszerű iskolai 

oktatásban, a nappali oktatás munkarendje szerint szervezett 

felnőttoktatásban, felsőoktatási intézményben nappali képzésben való 

részvételük, betegségük vagy egyéb ok (a gyermeknek fejlődése 

érdekében állandó napközbeni ellátásra van szüksége, a gyermeket 

egyedülálló vagy időskorú személy neveli, a gyermek szülője, törvényes 

képviselője szociális helyzete miatt az ellátásáról nem tud gondoskodni) 

miatt napközbeni ellátásukról nem tudnak gondoskodni,  az óvoda zárva 

tartása alatti alternatív napközbeni ellátás megszervezéséről a 

gyermekjóléti alapellátás keretében gondoskodni kell. 
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Határidő: a) a nyitvatartás közzétételére az óvoda hirdetőtábláján:  

                      2025. február 6. 

                  b) a nyitvatartás közzétételére a helyi televízió képújságjában  

                      és az önkormányzati honlapon: 2025. február 6. 

          c) a szülők tájékoztatására és nyilatkoztatására:  

             2025. február 28. és 2025. október 31. 

                  d) a polgármester tájékoztatására: 2025. március 10. és  

                      2025. november 10. 

                  e) igény esetén az alternatív napközbeni ellátás módjára 

                      vonatkozó javaslat előterjesztésére: 2025. március havi  

                      testületi ülés és a 2025. november havi ülés 

                                                             

Felelős:    a), és c-d) pontra: Némethné Tolnai Mónika óvodavezető 

          b) pontra: Szabóné Czifra Melinda jegyző 

                 e) pontra: Béni Norbert polgármester és 

                                  Plank Alexandra Gondozási Központ vezetője 

 

 

Béni Norbert polgármester: Javaslom következő napirendként a 9.) és 10.) napirendi pontot. 

Aki elfogadja a napirendi sorrendcserét, kérem, szavazzon! 

 

A Képviselő-testület 7 igen, egyhangú szavazattal elfogadta a napirendi sorrendcserét. 

 

 

2.) Közösségi Ház és Könyvtár SZMSZ-ének és Alapító Okiratának módosítása  

(száma: 20/2025.) 

Előterjesztő: Béni Norbert polgármester 

(eredetileg a 9.) napirendi pont) 

 

 

Béni Norbert polgármester: A Humán Bizottság véleményét kérem.  

 

Nagyné Szigeti Mária Humán Bizottság elnöke: A Bizottság 5 igen, egyhangú szavazattal 

elfogadásra javasolja az 1. számú határozati javaslatot. 

A Bizottság 5 igen, egyhangú szavazattal elfogadásra javasolja a 2. számú határozati javaslatot. 

 

Béni Norbert polgármester: Igazgató asszony?  

 

Angeli Katalin Közösségi Ház és Könyvtár vezetője: Ismerteti az előterjesztésben 

foglaltakat. Kiegészítem annyival, hogy a szombati nyitva tartást úgy oldjuk meg, hogy nem 

fogja növelni a túlórát, mert csúszóban veszik majd ki a kollégák.  

 

Béni Norbert polgármester: Hozzászólás? Nem volt.  

Aki elfogadja az 1. számú határozati javaslatot, kérem, szavazzon! 

 

A Képviselő-testület 7 igen, egyhangú szavazattal meghozta a következő határozatot:  
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PÉTFÜRDŐ NAGYKÖZSÉG ÖNKORMÁNYZATA  

KÉPVISELŐ-TESTÜLETÉNEK  

3/2025.(I.23.) SZÁMÚ HATÁROZATA: 

 

Pétfürdő Nagyközség Önkormányzatának Képviselő-testülete a muzeális 

intézményekről, a nyilvános könyvtári ellátásról és a közművelődésről 

szóló 1997. évi CXL. törvény 78/I. § (4) bekezdés b) pontja alapján a 

Pétfürdői Közösségi Ház és Könyvtár Szervezeti és Működési 

Szabályzatának, valamint a Könyvtári Szabályzatának módosítását és a 

módosítást követően az egységes szerkezetbe foglalt Szervezeti és 

Működési Szabályzatot, valamint a Könyvtári Szabályzatot e határozat 

mellékleteiként jóváhagyja. 

 

Határidő: a határozat intézmény részére történő megküldésére:  

                 2025. január 31. 

Felelős: Béni Norbert polgármester 

 

(A határozat melléklete a jegyzőkönyv mellékletét képezi.) 

 

 

Béni Norbert polgármester: Hozzászólás? Nem volt.  

Aki elfogadja a 2. számú határozati javaslatot, kérem, szavazzon! 

 

A Képviselő-testület 7 igen, egyhangú szavazattal meghozta a következő határozatot:  

 

PÉTFÜRDŐ NAGYKÖZSÉG ÖNKORMÁNYZATA  

KÉPVISELŐ-TESTÜLETÉNEK  

4/2025.(I.23.) SZÁMÚ HATÁROZATA: 

 

Pétfürdő Nagyközség Önkormányzatának Képviselő-testülete az 

államháztartásról szóló 2011. évi CXCV. törvény 8/A. §-a szerinti alapítói 

jogkörében eljárva, a muzeális intézményekről, a nyilvános könyvtári 

ellátásról és a közművelődésről szóló 1997. évi CXL. törvény 78/I.§ (4) 

bekezdés b) pontjában foglaltak szerint a Pétfürdői Közösségi Ház és 

Könyvtár - a 210/2020. (VIII.27.) számú képviselő-testületi határozatra 

figyelemmel – 2020. augusztus 29-én kiadott, PTF/4093-10/2020. 

okiratszámú „Alapító okirat” módosítását, valamint a módosítással 

egységes szerkezetbe foglalt „Alapító okiratot” e határozat melléklete 

szerint elfogadja. 

 

A Képviselő-testület: 

a) felhatalmazza a polgármestert, hogy az alapító képviseletében eljárva a 

„Módosító okirat”-ot és a módosításokkal egységes szerkezetbe foglalt 

„Alapító okirat”-ot kiadja és ezzel egyidejűleg a PTF/4093-10/2020. 

okiratszámú, 2020. augusztus 29-én kiadott alapító okiratot visszavonja;  

 

b) felhívja a jegyzőt, hogy az alapító okirat módosítás törzskönyvi 

nyilvántartáson történő átvezettetéséről gondoskodjon. 

 

Határidő: a.) az okiratok kiadására: azonnal 

https://uj.jogtar.hu/
https://uj.jogtar.hu/
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                  b.) törzskönyvi bejegyzési kérelem megküldésre:  

                       2025. január 31. 

Felelős:     a.) pontra: Béni Norbert polgármester 

                  b.) pontra: Szabóné Czifra Melinda jegyző 

 

(A határozat melléklete a jegyzőkönyv mellékletét képezi.) 

 

 

3.) 2025. évi Rendezvénynaptár (száma: 16/2025.) 

Előterjesztő: Béni Norbert polgármester 

(eredetileg a 10.) napirendi pont) 

 

 

Béni Norbert polgármester: A Humán Bizottság véleményét kérem.  

 

Nagyné Szigeti Mária Humán Bizottság elnöke: A Bizottság 5 igen, egyhangú szavazattal 

elfogadásra javasolja a határozati javaslatot. 

 

Béni Norbert polgármester: Igazgató asszony?  

 

Angeli Katalin Közösségi Ház és Könyvtár vezetője: Ismerteti az előterjesztésben 

foglaltakat. Két módosítás hangzott el a Humán Bizottság ülésén. A civil szervezetek fóruma 

február 6-án lesz március 5-e helyett és jövő hét elején megkapja mindenki a meghívót. A másik 

a pogácsa fesztivál, ami bekerült a rendezvénynaptárba, február 22-én lesz. 

 

Béni Norbert polgármester: Hozzászólás? Nem volt.  

Aki elfogadja a határozati javaslatot, kérem, szavazzon! 

 

A Képviselő-testület 7 igen, egyhangú szavazattal meghozta a következő határozatot:  

 

PÉTFÜRDŐ NAGYKÖZSÉG ÖNKORMÁNYZATA  

KÉPVISELŐ-TESTÜLETÉNEK  

5/2025.(I.23.) SZÁMÚ HATÁROZATA: 

 

Pétfürdő Nagyközség Önkormányzatának Képviselő-testülete a 2025. évi 

Rendezvénynaptárát e határozat mellékleteként elfogadja.  

Egyúttal felkéri a polgármestert, hogy a rendezvénynaptárt juttassa el a 

civil szervezeteknek és intézményeknek annak érdekében, hogy 

eseménynaptárukat össze tudják állítani.   

 

Felkéri a Közösségi Ház és Könyvtár igazgatóját, hogy a civil szervezetek 

javaslatai alapján az Eseménynaptárt készítse el, és annak a helyi 

médiában a Rendezvénynaptárral együtt történő közzétételéről 

gondoskodjon. 

 

Határidő:  a) a határozat megküldésére: 2025. január 31. 

                    b) eseménynaptár: 2025. február 28. 

Felelős: a) pontra: Béni Norbert polgármester 

               b) pontra: Angeli Katalin intézményvezető 

(A határozat melléklete a jegyzőkönyv mellékletét képezi.) 
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Béni Norbert polgármester: Javaslom következő napirendként az 5.) napirendi pontot. Aki 

elfogadja a napirendi sorrendcserét, kérem, szavazzon! 

 

A Képviselő-testület 7 igen, egyhangú szavazattal elfogadta a napirendi sorrendcserét. 

 

4.) Pétkomm Kft. 2025. évi elszámolási díjtételei (száma: 9/2025.) 

Előterjesztő: Béni Norbert polgármester 

(eredetileg az 5.) napirendi pont) 

 

 

Béni Norbert polgármester: A Pénzügyi és Településfejlesztési Bizottság véleményét kérem.  

 

Fenyő Tibor Pénzügyi és Településfejlesztési Bizottság elnöke: A Bizottság 7 igen, 

egyhangú szavazattal elfogadásra javasolja a határozati javaslatot. 

 

Béni Norbert polgármester: Igazgató úr? 

 

Nagy Ottó Pétkomm Kft. ügyvezetője: Röviden tájékoztatja a nézőket az előterjesztés 

tartalmáról.  

 

Béni Norbert polgármester: Hozzászólás? Nem volt.  

Aki elfogadja az előterjesztett határozati javaslatot, kérem, szavazzon! 

 

A Képviselő-testület 7 igen, egyhangú szavazattal meghozta a következő határozatot:  

 

PÉTFÜRDŐ NAGYKÖZSÉG ÖNKORMÁNYZATA  

KÉPVISELŐ-TESTÜLETÉNEK  

6/2025.(I.23.) SZÁMÚ HATÁROZATA: 

 

Pétfürdő Nagyközség Önkormányzatának Képviselő-testülete a Pétkomm 

Kft. által végzett szolgáltatások 2025. január 1-től érvényesíthető 

elszámolási díjtételeit a határozat melléklete szerint elfogadja. 

 

Felkéri a polgármestert, hogy jelen határozatról tájékoztassa a Pétkomm 

Kft. ügyvezetőjét. 

 

Határidő tájékoztatásra: azonnal 

Felelős: Béni Norbert polgármester    

 

(A határozat melléklete a jegyzőkönyv mellékletét képezi.) 

 

 

5.) Tulajdonosi jóváhagyás megadása (száma: 10/2025.) 

Előterjesztő: Béni Norbert polgármester 

(eredetileg a 6.) napirendi pont) 

 

 

Béni Norbert polgármester: A Pénzügyi és Településfejlesztési Bizottság véleményét kérem.  
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Fenyő Tibor Pénzügyi és Településfejlesztési Bizottság elnöke: A Bizottság 6 igen 

szavazattal, 1 tartózkodás mellett elfogadásra javasolja a határozati javaslatot. 

 

Béni Norbert polgármester: Igazgató úr? 

 

Nagy Ottó Pétkomm Kft. ügyvezetője: Összefoglalva ismerteti az előterjesztésben 

foglaltakat.  

 

Béni Norbert polgármester: Kérdés, hozzászólás? Nem volt.  

Aki elfogadja az előterjesztett határozati javaslatot, kérem, szavazzon! 

 

A Képviselő-testület 6 igen és 1 nem szavazattal meghozta a következő határozatot:  

 

PÉTFÜRDŐ NAGYKÖZSÉG ÖNKORMÁNYZATA  

KÉPVISELŐ-TESTÜLETÉNEK  

7/2025.(I.23.) SZÁMÚ HATÁROZATA: 

 

Pétfürdő Nagyközség Önkormányzatának Képviselő-testülete az Alapító 

Okirat 11.3 pontja szerinti kizárólagos alapítói hatáskörében eljárva a 

Pétkomm Kft. ügyvezetőjének – a Pétkomm Kft. és a LIÁN Kertészeti Kft. 

között „megjelölt munkaterületek kaszálási feladatainak teljeskörű 

ellátása…” tárgyban a vállalkozó által megadott áron a feladat elvégzésére 

vonatkozó vállalkozási szerződés megkötéséhez szükséges – 

kötelezettségvállaláshoz a jóváhagyást megadja.  

 

Felkéri a polgármestert, hogy jelen határozatról tájékoztassa a Pétkomm 

Kft. ügyvezetőjét.  

 

Határidő: 2025. január 31. 

Felelős: Béni Norbert polgármester 

 

 

6.) Rendelet a 2025. évi átmeneti gazdálkodásról (száma: 6/2025.) 

Előterjesztő: Béni Norbert polgármester 

(eredetileg az 1.) napirendi pont) 

 

 

Béni Norbert polgármester: A bizottságok véleményét kérem.  

 

Nagyné Szigeti Mária Humán Bizottság elnöke: A Bizottság 5 igen, egyhangú szavazattal 

elfogadásra javasolja a rendelet tervezetet. 

 

Fenyő Tibor Pénzügyi és Településfejlesztési Bizottság elnöke: A Bizottság 7 igen, 

egyhangú szavazattal elfogadásra javasolja a rendelet-tervezetet. 

 

Béni Norbert polgármester: Hozzászólás, javaslat, módosítás esetleg? Nem volt.  

Aki elfogadja az előterjesztett rendelet-tervezetet, kérem, szavazzon! 

 

A Képviselő-testület 7 igen, egyhangú szavazattal megalkotta az alábbi rendeletet: 
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PÉTFÜRDŐ NAGYKÖZSÉG ÖNKORMÁNYZATA  

KÉPVISELŐ-TESTÜLETÉNEK  

1/2025.(I.24.) RENDELETE: 

 

a 2025. évi átmeneti gazdálkodásról 

 

(A rendelet a jegyzőkönyv mellékletét képezi.) 

 

 

7.) A pénzben és természetben nyújtott szociális, gyermekvédelmi ellátások és a 

települési támogatás megállapításának, kifizetésének, valamint felhasználása 

ellenőrzésének szabályairól szóló 3/2015.(II.27.) önkormányzati rendelet módosítása 

(száma: 14/2025.)  

Előterjesztő: Szabóné Czifra Melinda jegyző 

(eredetileg a 2.) napirendi pont) 

 

 

Béni Norbert polgármester: Jegyző asszonyt megkérem, hogy röviden ismertesse az 

előterjesztésben foglaltakat.  

 

Szabóné Czifra Melinda jegyző: Többek között azért vált aktuálissá a rendelet módosítása, 

mert a minimálbér és a garantált bérminimum összege évente folyamatosan emelkedik. Az idén 

megkötötte a Kormányzat a Munkáltatók Országos Érdekvédelmi Szövetségével a három évre 

bérmegállapodást. A jelenlegi hatályos szociális rendeletünkben a jövedelemhatárok 

megállapításánál nagyon el voltunk maradva a jelenlegi bérektől és az ellátások összegével picit 

le voltunk maradva. Ez a rendeletmódosítás arról szól, hogy a jövedelemhatárokat kicsit 

hozzáigazítsuk az ellátási formákhoz, illetőleg a rendszeres ellátási formák támogatási 

összegének kismértékű emelését is javasoljuk. Az átmeneti segély támogatási összegének 

emelését is javasoljuk, ugyanakkor ezzel párhuzamosan javasoljuk bizonyos méltányossági 

keretnek a hatályon kívül helyezését.  

A másik módosítás, ami a hivatal munkarendjét érinti, hogy pénteki napon a hivatalban nincs 

pénztári kifizetés. Általában a szociális támogatásos határozatokban az szokott lenni, hogy a 

hónap 5. napjáig kell a rendszeres támogatásokat kifizetni. Ez gyakran esett pénteki napra és 

aki ezt készpénzben vette fel, így már nem tudja. A módosítás arra irányul, hogy a 7. napig kell 

a támogatást kifizetni.   

 

Béni Norbert polgármester: A bizottságok véleményét kérem.  

 

Nagyné Szigeti Mária Humán Bizottság elnöke: A Bizottság 5 igen, egyhangú szavazattal 

elfogadásra javasolja a rendelet tervezetet. 

 

Fenyő Tibor Pénzügyi és Településfejlesztési Bizottság elnöke: A Bizottság 7 igen, 

egyhangú szavazattal elfogadásra javasolja a rendelet-tervezetet. 

 

Béni Norbert polgármester: Hozzászólás? 

 

Szabóné Czifra Melinda jegyző: Egy dolog még, ami fontos annak, aki most támogatásban 

részesül, vagy adott be kérelmet. A rendelet február 1-től lép hatályba, de úgy fogalmaztunk, 

hogy a jelenleg beadott kérelmekre már ezt kell alkalmazni, illetőleg a már megállapított, 
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folyamatban lévő támogatásoknál a támogatási összeget is emelni kell a jelenlegi rendelet 

összegére.  

 

Béni Norbert polgármester: Aki elfogadja az előterjesztett rendelet-tervezetet, kérem, 

szavazzon! 

 

A Képviselő-testület 7 igen, egyhangú szavazattal megalkotta az alábbi rendeletet: 

 

PÉTFÜRDŐ NAGYKÖZSÉG ÖNKORMÁNYZATA  

KÉPVISELŐ-TESTÜLETÉNEK  

2/2025.(I.24.) RENDELETE: 

 

a pénzben és természetben nyújtott szociális, gyermekvédelmi 

ellátások és a települési támogatás megállapításának és kifizetésének, 

valamint felhasználása ellenőrzésének szabályairól szóló 3/2015. 

(II.27.) önkormányzati rendelet módosításáról 

 

(A rendelet a jegyzőkönyv mellékletét képezi.) 

 

 

8.) Polgármester szóbeli beszámolója az előző ülés óta eltelt eseményekről, az ülésen 

elhangzott bejelentések alapján tett intézkedésekről  

(eredetileg a 3.) napirendi pont) 

 

 

Béni Norbert polgármester: December 19-én volt az utolsó ülés. Január elején megkerestek, 

hogy a Péti szőlőhegy cserével kapcsolatban problémája lehet-e valakinek, ha az esetleg átkerül 

Péthez, merthogy ilyen pletykákat hallottak. A területcseréről annyit tudok elmondani, hogy 

nem hivatalosan az Ösküi polgármesterrel beszélgetünk róla.  

3-án keresték a közterület-felügyelőinket. Ez azért volt érdekes, mert január 3-án még nem 

sokan dolgoznak, ráadásul péntek délután 3-kor a hivatalban általában kevés ember van és a 

közterület-felügyelőket nem szokták keresni. Jelenleg nincs közterület-felügyelőnk, ezen 

dolgozunk.  

Január 8-án Bakony-Balaton Keleti Kapuja közhasznú egyesületi ülés volt. Elmondták, hogy 

milyen pénzösszegekre lehet pályázni. Ha elindul a pályázati lehetőség, erről közzé fogunk 

tenni egy rövid beszámolót, ugyanis pályázhatnak civil szervezetek, vállalkozások és az 

önkormányzat is.  

Január 9-én intézményvezetői találkozó volt a hivatalban. Meg voltak hívva az önkormányzat 

intézményvezetői, és egyeztettünk különböző dolgokról. Ezt a találkozót igyekszem 

rendszeressé tenné. Negyedóra, 20 percre terveztem és 1,5 óra lett belőle. Sok dolog merült fel 

és átbeszéltük őket.  

Január 10-én a Tér-metszet Kft-vel volt egy tárgyalásunk. Meghívtam jegyző asszonyt. A Kft. 

a strand tervezést végezte Pétfürdőn. Azért hívtuk meg a Kft. tervezőjét, hogy a strand tervezési 

szerződését lezárjuk. Megállapodtunk abban, hogy mi sem és ő sem követel semmit, a 

szerződést közös megegyezéssel felbontottuk. Így a költségvetésben található 15 milliós összeg 

a beruházásoknál felszabadult, mert mostantól nem feladattal terhelt. 

Január 13-án hétfőn egy leendő lakos volt bent, családiház építés a murvabányánál. A főépítész 

úrral átbeszéltük, folytathatja az engedélyeztetést.  

Január 15-én az óvodában jártam a plusz egy hét nyári zárva tartás ügyében. 
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16-án Veszprémben a Veszprém Vármegyei Önkormányzat ülésén voltam, ugyanis 

versenyképes járások programmal kapcsolatban volt egy naprend. Megerősítették, hogy 

folyamatban van ez a program, ami arról fog szólni, hogy a tavalyi iparűzési adó fölötti részt el 

fogják vinni, és 250 millió forintra pályázhat a járás.  

 

Miskolczi Ferenc alpolgármester: Ha kevesebb lesz? 

 

Béni Norbert polgármester: Ha kevesebb lesz, mint 250 millió forint, ki fogja pótolni az 

állam, ha több, mint 250 millió forint, akkor elviszi teljesen és arra pályázni sem lehet. 

Január 20-án a Kolping Katolikus Szakképző Iskolában jártam. Az intézményvezetővel 

beszélgettünk, aki körbevezetett az épületben, ami a mienk, csak ők használják. Bemutatta az 

iskolát, mivel foglalkoznak. Az épület, ahová átvitt, mutatta, hogy ugyanúgy repedezik, mint 

bármelyik másik épületünk Pétfürdőn. 

Január 22-én kultúráért díj átadás volt. 

Egy pár dátum nélküli. Felmerült a hulladék ügy újra. A szelektív konténerek nagyon gyorsan 

megtelnek, és felmerült a kérdés, hogy miért nem lehet havonta kétszer elvinni, illetve, hogy a 

zöldhulladékot miért nem szállítja el a jelenlegi szolgáltató. Ez ügyben beszéltem Várpalotáról 

Türgyei úrral. Azt a választ kaptam, hogy ugyanúgy vette át a várpalotai szolgáltató a települést, 

ahogy a veszprémi szolgáltatott, semmi többet nem adhatott, ez volt kiadva neki. Havonta 

egyszer van szelektív hulladékszállítás és zöldhulladék szállítás nincs és egyelőre nem is lehet. 

Március 6-án jár le a MOHU által a szerződések felmondása, utána lesz valami. Március 6-a 

után lehet visszatérni erre a kérdésre. Még egy kérdés felmerült közben, hogy kétféle szelektív 

hulladékgyűjtő forog Pétfürdőn, egy 120 és 240 literes. Veszprémben lehetett cserélni, Palotán 

kizárólag a 120 literes hulladékgyűjtő létezik.  

Előző ülésen jelezték, hogy elromlott a köztéri óra, kikapcsoltuk. Beállítani nem lehetett. 

Információim szerint néhány munkásjárat a köztéri órához igazította az indulást, így volt, aki 

lemaradt a buszról, ezért lett kikapcsoltatva. A javítása folyamatban van. Jogutód nélkül 

megszűnt a cég, aki ezt az órát szállította. Kellett keresni másik céget, aki ért hozzá. 180-220 

ezer forint között lesz a javítása.  

Kaptam egy telefonhívást a kamerarendszerrel kapcsolatban a kamerarendszer karbantartóitól. 

Beszélgettünk körülbelül fél órát a rendszerről. Azzal váltunk el, hogy el fog jönni a hozzáértő 

szakember, nem az, aki a karbantartást végzi, hanem a mérnök úr. Rámutathatunk egy 

kamerára, az optikáját és a lencsét kicserélik a kamerának, vissza fogják rakni, és be fogják 

bizonyítani, hogy ez a kamerarendszer tökéletesen működik. Február második felére beszéltük 

meg ezt az eseményt. Kíváncsian várom.  

A településtervezőktől kaptunk egy levelet, melyben jelzik, hogy plusz munkát kell a 

településtervezéssel kapcsolatban elvégezni, melyre 2 millió forint + ÁFA összeget ajánlottak. 

Jegyző asszony ezzel kapcsolatban ad tájékoztatást pontosan.   

 

Szabóné Czifra Melinda jegyző: A jelenleg megkötött szerződéshez képest plusz munka. 

Annak idején, amikor az előző testület a településfejlesztési terv elkészítését elhatározta, a 

pályázati kiírásban ez a munkafázis szerepelt. Akkor már a magyar építészetről szóló törvény 

ismert volt, még nem lépett hatályba, de megjelent. Hatályba lépésének napja október 1-je volt. 

Amikor a pályázati kiírást csináltuk főépítész úrral, akkor még a végrehajtási rendeletek nem 

voltak meg. Ez egy meghívásos pályázat volt, öt cégnek küldtük ki a pályázatot. Az öt cég közül 

egyetlenegy cég volt az, aki úgy nyilatkozott írásban, hogy erre a munkafázisra nem ad be 

ajánlatot, mert ezt jószívvel nem tudja megtenni, mert nem ismerik a végrehajtási rendeletek 

tartalmát. Az összes többi pályázó cég adott rá árajánlatot. Akkor a Képviselő-testület elé 

hoztuk az árajánlatokat, és az volt a polgármester asszonnyal az előterjesztői javaslatunk, hogy 

senkinél ne vegyük figyelembe az utolsó árajánlatot a jogszabályi hiányosságra hivatkozva. Így 
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is a Völgyzugoly Kft. ajánlata volt a legjobb, akik erre nem adtak ajánlatot, viszont leírták, 

hogyha ismertté válnak a végrehajtási rendeletek, akkor adnak ajánlatot. Most érkezett meg a 

levél, és adtak árajánlatot 2 millió forint + áfára.  

 

Béni Norbert polgármester: Ez az ajánlat február 14-éig él, ezért a február 13-i ülésen 

napirend lesz ez téma. Telefonon beszéltem velük és megkérdeztem, hogy ez meghosszabbítja-

e a településtervezést, vagyis tudják-e vállalni ugyanakkorra határidővel? Azt mondták, hogy 

természetesen bele fog férni.  

Óvoda ajtók. A nyár folyamán a csoportelválasztó ajtókat elkezdték kicserélni. A héten 

elindítottuk a kötbérigényünket, ugyanis augusztus 22-e volt a határidő és még mindig nem 

végeztek vele. 

Voltunk kint az iskolában. A Tankerület képviselőivel együtt bejártuk. Megnéztük a 

repedéseket, és bevállaltuk, hogy megkamerázzuk az esővíz lefolyókat, ha már a Liszt Ferenc 

utcában ez okozta a problémákat. A mai napon elővettük a 2017-es megerősítési tervet, amiben 

200 db acélrudat és kb. 68 cölöpöt építettek be az iskola alá és ennek ellenére még mindig úgy 

tűnik, hogy mozog az iskola. Elindítottunk egy ilyen folyamatot, egyelőre még nagyon az elején 

járunk. Meglátjuk mi lesz belőle.  

 

Miskolczi Ferenc alpolgármester: Január 18-án szombaton, mint alpolgármester kaptam 

meghívót a Várpalota-Pétfürdő Kertbarátkör éves beszámolójára. Meghallgattuk a tartalmas 

beszámolót a 2024-ben elvégzett munkákról.  

 

 

9.) Jelentés a lejárt határidejű képviselő-testületi határozatok végrehajtásáról  

(száma: 7/2025.) 

Előterjesztő: Béni Norbert polgármester 

(eredetileg a 4.) napirendi pont) 

 

 

Béni Norbert polgármester: A bizottságok véleményét kérem.  

 

Nagyné Szigeti Mária Humán Bizottság elnöke: A Bizottság 5 igen, egyhangú szavazattal 

elfogadásra javasolja a határozati javaslatot. 

 

Fenyő Tibor Pénzügyi és Településfejlesztési Bizottság elnöke: A Bizottság 7 igen, 

egyhangú szavazattal elfogadásra javasolja a határozati javaslatot. 

 

Béni Norbert polgármester: Hozzászólás? Nem volt.  

Aki elfogadja a határozati javaslatot, kérem, szavazzon! 

 

A Képviselő-testület 7 igen, egyhangú szavazattal meghozta a következő határozatot:  

 

PÉTFÜRDŐ NAGYKÖZSÉG ÖNKORMÁNYZATA  

KÉPVISELŐ-TESTÜLETÉNEK  

8/2025.(I.23.) SZÁMÚ HATÁROZATA: 

 

Pétfürdő Nagyközség Önkormányzatának Képviselő-testülete az alábbi 

képviselő-testületi határozatok végrehajtásáról szóló jelentést 

megtárgyalta és elfogadta: 
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203/2024.(X.17.), 205/2024.(X.17.), 212/2024.(X.17.), 224/2024.(XI.28.), 

228/2024.(XI.28.), 235/2024.(XI.28.), 236/2024.(XI.28.), 

241/2024.(XI.28.), 242/2024.(XI.28.), 244/2024.(XI.28.), 

248/2024.(XII.12.), 252/2024.(XII.19.), 253/2024.(XII.19.), 

254/2024.(XII.19.), 255/2024.(XII.19.), 257/2024.(XII.19.), 

258/2024.(XII.19.),             260/2024.(XII.19.),             262/2024.(XII.19.). 

 

 

10.) Bölcsőde nyári nyitvatartási rendjének megállapítása (száma: 12/2025.) 

Előterjesztő: Béni Norbert polgármester 

(eredetileg a 8.) napirendi pont) 

 

 

Béni Norbert polgármester: A bizottságok véleményét kérem.  

 

Nagyné Szigeti Mária Humán Bizottság elnöke: A Bizottság 5 igen, egyhangú szavazattal 

elfogadásra javasolja a határozati javaslatot. 

 

Fenyő Tibor Pénzügyi és Településfejlesztési Bizottság elnöke: A Bizottság 7 igen, 

egyhangú szavazattal elfogadásra javasolja a határozati javaslatot. 

 

Béni Norbert polgármester: Hozzászólás? Nem volt.  

Aki elfogadja a határozati javaslatot, kérem, szavazzon! 

 

A Képviselő-testület 7 igen, egyhangú szavazattal meghozta a következő határozatot:  

 

PÉTFÜRDŐ NAGYKÖZSÉG ÖNKORMÁNYZATA  

KÉPVISELŐ-TESTÜLETÉNEK  

9/2025.(I.23.) SZÁMÚ HATÁROZATA: 

 

Pétfürdő Nagyközség Önkormányzatának Képviselő-testülete a Bölcsőde 

(Pétfürdő, Iskola u. 10.) nyári nyitvatartási rendjét az alábbiak szerint 

hagyja jóvá: 

 

„A Bölcsőde 2025. június 1. és 2025. augusztus 31. közötti 

munkanapokon az alábbiak szerint tart nyitva: 

június 1. és augusztus 11. között: 5.30 órától 16.00 óráig; 

augusztus 11. és augusztus 24. között: nyári karbantartási munkálatok 

miatt zárva; 

augusztus 25. és augusztus 31. között: 5.30 órától 16.00 óráig.” 

 

Felhívja az intézményvezetőt, hogy a Bölcsőde nyári nyitvatartási 

rendjéről az érintetteket írásban tájékoztassa és azzal egyidejűleg 

valamennyi ellátott gyermek szülőjét nyilatkoztassa a bölcsődei szünet 

idejére vonatkozó esetleges gondozási igényéről. A nyilatkozatok 

összesítésének eredményéről haladéktalanul tájékoztassa a polgármestert. 

 

Amennyiben az ellátást igénylők között a gyermekek védelméről és a 

gyámügyi igazgatásról szóló 1997. évi XXXI. törvény 41. § (1)-(2) 

bekezdésének hatálya alá tartozó gyermek szerepel, azaz akiknek szülei, 
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törvényes képviselői munkavégzésük – ideértve a gyermekgondozási díj, 

a gyermekgondozást segítő ellátás és a gyermeknevelési támogatás 

folyósítása melletti munkavégzést is –, munkaerő-piaci részvételt 

elősegítő programban, képzésben való részvételük, nappali rendszerű 

iskolai oktatásban, a nappali oktatás munkarendje szerint szervezett 

felnőttoktatásban, felsőoktatási intézményben nappali képzésben való 

részvételük, betegségük vagy egyéb ok (a gyermeknek fejlődése 

érdekében állandó napközbeni ellátásra van szüksége, a gyermeket 

egyedülálló vagy időskorú személy neveli, a gyermek szülője, törvényes 

képviselője szociális helyzete miatt az ellátásáról nem tud gondoskodni) 

miatt napközbeni ellátásukról nem tudnak gondoskodni, a bölcsőde zárva 

tartása alatti alternatív napközbeni ellátás megszervezéséről a 

gyermekjóléti alapellátás keretében gondoskodni kell. 

 

Határidő: a szülők tájékoztatására és nyilatkoztatására: 2025. február 28. 

                  a polgármester tájékoztatására: 2025. március 10. 

Felelős:    Plank Alexandra intézményvezető 

 

 

11.) Kegyeleti Közszolgáltatási Szerződés módosítása (száma: 11/2025.) 

Előterjesztő: Béni Norbert polgármester 

 

 

Béni Norbert polgármester: A Pénzügyi és Településfejlesztési Bizottság véleményét kérem.  

 

Fenyő Tibor Pénzügyi és Településfejlesztési Bizottság elnöke: A Bizottság 7 igen, 

egyhangú szavazattal elfogadásra javasolja a határozati javaslatot. 

 

Béni Norbert polgármester: Ismerteti az előterjesztésben foglaltakat. Hozzászólás? Nem volt.  

Aki elfogadja az előterjesztett határozati javaslatot, kérem, szavazzon! 

 

A Képviselő-testület 7 igen, egyhangú szavazattal meghozta a következő határozatot:  

 

PÉTFÜRDŐ NAGYKÖZSÉG ÖNKORMÁNYZATA  

KÉPVISELŐ-TESTÜLETÉNEK  

10/2025.(I.23.) SZÁMÚ HATÁROZATA: 

 

Pétfürdő Nagyközség Önkormányzatának Képviselő-testülete visszavonja 

a 258/2024.(XII.19.) számú határozatát. 

 

Pétfürdő Nagyközség Önkormányzatának Képviselő-testülete a kegyeleti 

közszolgáltatásról szóló, jelen határozat mellékletét képező szolgáltatási 

szerződésmódosítást jóváhagyja, egyben felhatalmazza a polgármestert a 

szerződésmódosítás aláírására.  

 

Felkéri a jegyzőt, hogy gondoskodjon a szerződés egységes szerkezetbe 

foglalásáról.  

 

Felkéri a polgármestert, hogy a szerződésben foglaltakra a 2025. évi 

költségvetés előkészítése során legyen figyelemmel. 
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Határidő szerződéskötésre: 2025. január 31. 

Felelős: Béni Norbert polgármester 

 

(A határozat melléklete a jegyzőkönyv mellékletét képezi.) 

 

 

12.) Javaslat Pétfürdő település köztisztviselőinek, köznevelési foglalkoztatottjainak, 

egészségügyi alkalmazottjának, közalkalmazottjainak, munkavállalóinak 2025. évi 

illetményére (száma: 15/2025.)  

Előterjesztő: Béni Norbert polgármester 

 

 

Béni Norbert polgármester: A bizottságok véleményét kérem.  

 

Nagyné Szigeti Mária Humán Bizottság elnöke: A Bizottság 5 igen, egyhangú szavazattal 

elfogadja, hogy a Közösségi Ház és Könyvtár igazgatójának fizetése 850 ezer forint legyen.   

A Bizottság 5 igen, egyhangú szavazattal elfogadásra javasolja az 1. számú határozati 

javaslatot. 

A Bizottság 5 igen, egyhangú szavazattal elfogadásra javasolja a 2. számú határozati javaslatot. 

A Bizottság 5 igen, egyhangú szavazattal elfogadásra javasolja a 3. számú határozati javaslatot. 

A Bizottság 5 igen, egyhangú szavazattal elfogadásra javasolja a 4. számú határozati javaslatot 

azzal a kiegészítéssel, hogy a kipontozott részre 4 órás részmunkaidős karbantartó kerüljön. 

 

Fenyő Tibor Pénzügyi és Településfejlesztési Bizottság elnöke: A Bizottság 7 igen, 

egyhangú szavazattal elfogadásra javasolja az 1. számú határozati javaslatot. 

A Bizottság 7 igen, egyhangú szavazattal elfogadásra javasolja a 2. számú határozati javaslatot. 

A Bizottság 7 igen, egyhangú szavazattal elfogadásra javasolja a 3. számú határozati javaslatot. 

A Bizottság 6 igen és 1 nem szavazattal elfogadásra javasolja a 3. számú határozati javaslatot 

azzal a módosítással, hogy 4 középfokú és 1 felsőfokú köztisztviselői állás kerüljön 

megszüntetésre.  

A Bizottság 6 igen, 1 nem szavazattal elfogadásra javasolja a 5. számú határozati javaslatot. 

A Bizottság 6 igen szavazattal, 1 tartózkodás mellett elfogadásra javasolja a 4. számú határozati 

javaslatot azzal a kiegészítéssel, hogy 4 órás karbantartó kerüljön felvételre.  

 

Béni Norbert polgármester: Az illetmény megállapításnál az egységes elv az volt, hogy 10 

%-os béremelést hajtsunk végre minden intézményben átlagosan. Ezt nagyjából tartottuk. Volt 

kivétel, mint például az óvoda. Ott azért nem tudtuk tartani, mert törvényileg a pedagógusnak 

átlag 20 %-os bérfejlesztést kellett végrehajtani.  

A jutalmat félhavi jutalomban állapítottuk meg. Ehhez nekem a bizottságoknál volt egy 

kérésem, hogy a második félhavi jutalmat tegyük céltartalékba. Ez azzal jár, hogy bármikor 

hozzá tudunk nyúlni, el tudjuk venni. Ha megmarad év végén, akkor át tudjuk tenni jutalomba.  

A 3. számú határozati javaslat az üres álláshelyek lezárásáról szól a Hivatalban. 1 fő felsőfokú 

és 2 fő középfokú végzettségű álláshelyet zárnánk be. A megszűnő állások feladatait jegyző 

asszony szétosztotta a hivatalban dolgozók körében. 

A 4. számú határozati javaslatban javasoltam egy a bizottságok által és részemről is 4 órásra 

települési karbantartó felvételét.  

Az 5. számú javaslatban egy biztosítás kötését az önkormányzati dolgozók részére. 

Javaslom, hogy menjünk intézményenként. Bárkinek bármilyen hozzászólása, javaslata lenne, 

akkor a megfelelő intézménynél jelezze.  

Kezdjük a Gondozási Központtal. Ehhez hozzászólás, kiegészítés, javaslat? 
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Aki egyetért a Gondozási Központ bértáblájával, kérem, szavazzon! 

 

A Képviselő-testület 7 igen, egyhangú szavazattal elfogadta a Gondozási Központ 

előterjesztő által javasolt 2025 évi bértábláját. 

 

Béni Norbert polgármester: Óvoda. Hozzászólás? Nem volt.  

Aki egyetért az Óvoda bértáblájával, kérem, szavazzon! 

 

A Képviselő-testület 7 igen, egyhangú szavazattal elfogadta az Óvoda előterjesztő által 

javasolt 2025 évi bértábláját. 

 

Béni Norbert polgármester: Közösségi Ház. Igazgató asszony javaslata és az előterjesztői 

javaslat egybevágott. Hozzászólás, vélemény? 

 

Nagyné Szigeti Mária képviselő: Kérdezném, hogy miután összességében számoljuk a 

költségvetésben a béreket és a Hivatalnál több álláshely lett megszüntetve, a Közösségi Ház 

igazgató asszony kérését érdemben tudjuk-e tárgyalni, amiről a bizottsági ülésen beszélt, vagy 

napoljuk el?  

 

Béni Norbert polgármester: Státuszemelés. 

 

Szabóné Czifra Melinda jegyző: Még nem kérte, csak tájékoztatta a képviselőket. Kérni 

írásban kell.  

 

Nagyné Szigeti Mária képviselő: Ha kéri és behozzuk, akkor ezzel változhat? 

 

Béni Norbert polgármester: Akkor változik.  

 

Nagyné Szigeti Mária képviselő: Itt nincs ezzel lezárva, bármikor történhet változás az év 

folyamán. 

 

Béni Norbert polgármester: Ahogy tavaly volt is rá példa, az óvodánál béresíteni kellett a 

pótlékokat.  

 

Molnár Gyula László képviselő: Kérdésem lenne. Amit felolvastál más volt az igazgató 

bérére, mint ami a táblázatban van. Ott a Humán Bizottságnak volt javaslata? 

 

Béni Norbert polgármester: Javaslat volt a Humán Bizottságtól. 

 

Molnár Gyula László képviselő: A 850 ezer forint? 

 

Béni Norbert polgármester: Igen. Aki egyetért a Közösségi Ház bértáblájával, kérem, 

szavazzon! 

 

A Képviselő-testület 7 igen, egyhangú szavazattal elfogadta a Közösségi Ház és Könyvtár 

2025 évi bértábláját. 

 

Béni Norbert polgármester: A Humán Bizottság javaslata, hogy 50 ezerrel emeljük meg az 

igazgató asszony bérét. Aki ezzel egyetért, kérem, szavazzon! 
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A Képviselő-testület 7 igen, egyhangú szavazattal elfogadta a Közösségi Ház és Könyvtár 

igazgatójának 850 ezer forintos bérét.  

 

Béni Norbert polgármester: Önkormányzati bértábla. Hozzászólás, kérdés? Nem volt. 

Aki egyetért az önkormányzati bértáblával, kérem, szavazzon! 

 

A Képviselő-testület 7 igen, egyhangú szavazattal elfogadta az Önkormányzat előterjesztő 

által javasolt 2025 évi bértábláját. 

 

Béni Norbert polgármester: Polgármesteri Hivatal. Itt 6 üres álláshely van, abból 2 felsőfokú, 

melyből egyet szeretnénk lezárni, a 4 középfokúból kettőt. A felsőfokúból, ami maradt, azt a 

jegyzőváltásra szeretnénk fenntartani. A középfokúból kettőt a közterület-felügyelőkre. Kérdés 

vagy hozzászólás? Nem volt.  

Aki egyetért a Polgármesteri Hivatal bértáblájával, kérem, szavazzon! 

 

A Képviselő-testület 7 igen, egyhangú szavazattal elfogadta a Polgármesteri Hivatal 

előterjesztő által javasolt 2025 évi bértábláját. 

 

Béni Norbert polgármester: Aki egyben elfogadja az 1. számú határozati javaslatot, kérem, 

szavazzon! 

 

A Képviselő-testület 7 igen, egyhangú szavazattal meghozta a következő határozatot:  

 

PÉTFÜRDŐ NAGYKÖZSÉG ÖNKORMÁNYZATA  

KÉPVISELŐ-TESTÜLETÉNEK  

11/2025.(I.23.) SZÁMÚ HATÁROZATA: 

 

Pétfürdő Nagyközség Önkormányzatának Képviselő-testülete a/az 

1.) Pétfürdői Polgármesteri Hivatalban foglalkoztatott  

a) köztisztviselők részére a Magyarország 2025. évi központi 

költségvetéséről szóló 2024. évi XC. törvény (a továbbiakban: Kötv.) 64. 

§ (5) bekezdésében foglalt lehetőséggel élve 2025. évre a köztisztviselői 

illetményalapot 71.500.- Ft-ban állapítja meg. A 2017-ben bevezetett 

képzettségi pótlék fedezetére a költségvetés személyi juttatások 

előirányzatán belül – az illetményalap emelést is figyelembe véve – 

2025. évben is biztosítja a fedezetet,  

b) egységesen valamennyi felsőfokú végzettségű köztisztviselő részére a 

közszolgálati tisztviselőkről szóló 2011. évi CXCIX. törvény 

(továbbiakban Kttv.) 234. § (3) bekezdés b) pontja alapján az 

alapilletmények 20 %-ának megfelelő összegű illetménykiegészítésre,  

c) egységesen valamennyi középfokú végzettségű köztisztviselő részére 

a Kttv. 234. § (4) bekezdésében foglaltak alkalmazásával az 

alapilletmények 20 %-ának megfelelő összegű illetménykiegészítésre,  

d) a köztisztviselők minősítése alapján a Kttv. 234/A. §-a szerinti 

alapilletmény-eltérítés, a Kttv. 235. § (1) bekezdése szerinti személyi 

illetmény megállapításához, valamint a Kttv. 241. § (1) bekezdése 

alkalmazásával az ügykezelő illetményéhez a jegyzői javaslatnak 

megfelelően a szükséges bértömegre fedezetet biztosít.  

 

https://uj.jogtar.hu/
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2.) Önkormányzat és intézményei által foglalkoztatott közalkalmazottak, 

köznevelési foglalkoztatottak, munkavállalók fenntartó által garantált 

illetményemelésének mértékét 2025. évre a garantált bérminimum %-ában 

az alábbiak szerint biztosítja: 

2.1.) Pétfürdői Gondozási Központ: 

2.1.1.) az alapfokú és középfokú végzettséggel rendelkező 

közalkalmazottak esetében az önkormányzati bérkiegészítés mértéke 10 

%, 

2.1.2.) érettségivel és felsőfokú szakképesítéssel rendelkező 

közalkalmazott esetében 15 %,  

2.1.3.) a felsőfokú végzettségű közalkalmazottak és a magasabb vezető 

állású intézményvezető esetében 30 % 

fenntartó által garantált illetményemelést biztosít. 

2.1.4.) A 2.1.2. és a 2.1.3. pontoktól eltérően a bölcsődében 

foglalkoztatott vezető állású pedagógus, valamint a felső és középfokú 

végzettségű, bölcsődei pótlékban részesülő közalkalmazottak részére 

fenntartói illetménykiegészítést nem biztosít. 

 

2.2.) Panelkuckó Napköziotthonos Óvoda: 

2.2.1.) Középfokú végzettséggel rendelkező köznevelési 

foglalkoztatottak részére   

   2.2.1.1.) érettségi és további szakképesítés esetén    16 %,  

   2.2.1.2.) érettségi esetén                 12 %,  

   2.2.1.3.) alapfokú végzettség és szakképesítés esetén   10 % 

   fenntartó által garantált illetménykiegészítést biztosít. 

2.2.1.4.) Az óvodában foglalkozatott munkavállaló részére a 2024. 

december 31-én érvényes illetményének 10%-os emelésére biztosít 

fedezetet. 

  

2.3.) Közösségi Ház és Könyvtár: 

A kulturális ágazat munkavállalói részére az intézmény 2025. január 1-

én érvényes alapbértömegének 10 %-os emelését biztosítja a 

munkavállalók bérének differenciált növelésére. Az intézményvezető 

részére 850.000.- Ft munkabért állapít meg.  

 

2.4.) Önkormányzat:  

2.4.1.) Az iskolai étkeztetésben foglalkoztatott közalkalmazottak 

esetében a 2.1. és 2.2. pontokban foglaltaktól eltérően a fenntartó által 

garantált illetményemelés mértékét 2025. évre a Kötv. 6. melléklete 

szerint számított garantált illetmény %-ában biztosítja az alábbiak 

szerint: 

2.4.1.1.) az alapfokú végzettséggel és szakképesítéssel rendelkezők 

részére 65 %,   

2.4.1.2.) érettségivel rendelkezők részére 75 %, 

2.4.1.3.) érettségivel és további szakképesítéssel rendelkező gondnok 

részére 95 % 

   fenntartó által garantált illetménykiegészítést biztosít. 

 

2.4.2.) Háziorvosi alapellátás 
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Az egészségügyi szolgálati jogviszonyban álló munkavállaló részére a 

2024. december 31-én érvényes illetménye 10 %-ának megfelelő 

mértékű illetményemelést állapít meg.  

 

A Képviselő-testület felkéri a jegyzőt és a polgármestert, hogy a 

költségvetési rendelet előkészítésénél a határozatban foglaltakat vegye 

figyelembe. 

 

Határidő: költségvetési rendelet előkészítése 

Felelős:    Szabóné Czifra Melinda jegyző 

                 Béni Norbert polgármester 

 

 

Béni Norbert polgármester: 2. számú határozati javaslat. Hozzászólás? Nem volt.  

Aki elfogadja a 2. számú határozati javaslatot, kérem, szavazzon! 

 

A Képviselő-testület 6 igen szavazattal és 1 tartózkodás mellett meghozta a következő 

határozatot:  

 

PÉTFÜRDŐ NAGYKÖZSÉG ÖNKORMÁNYZATA  

KÉPVISELŐ-TESTÜLETÉNEK  

12/2025.(I.23.) SZÁMÚ HATÁROZATA: 

 

Pétfürdő Nagyközség Önkormányzatának Képviselő-testülete az 

önkormányzatnál és intézményeinél foglalkoztatott köztisztviselők, 

közalkalmazottak, köznevelési foglalkoztatottak, egészségügyi szolgálati 

jogviszonyban állók és munkavállalók  

 

a) 2025. évi jutalmazásának céljából a 2025. évi költségvetés 

személyi juttatás kiadási előirányzatán belül a jutalmazásra 

felhasználható keretként valamennyi intézmény esetében az 

intézmény 2025. március 1-én érvényes rendszeres havi 

bértömegének 50 %-át biztosítja.  

b) cafetéria juttatásának céljából – a Magyarország 2025. évi központi 

költségvetéséről szóló 2024. évi XC. törvény 64. § (3) 

bekezdésében előírt korlátra figyelemmel – 2025. évben 

egységesen nettó 280 ezer Ft/fő/év mértékű cafetériakeret 

alkalmazásához szükséges pénzügyi fedezetet biztosít. A 

polgármester is a nettó 280 ezer Ft összegű cafetéria keretre 

jogosult. 

 

A Képviselő-testület felkéri a jegyzőt és a polgármestert, hogy a 

költségvetési rendelet előkészítésénél a határozatban foglaltakat vegyék 

figyelembe. 

 

Határidő: költségvetési rendelet előkészítése 

Felelős: Szabóné Czifra Melinda jegyző 

   Béni Norbert polgármester 
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Béni Norbert polgármester: 3. számú határozati javaslat. Volt egy módosító javaslat a 

Pénzügyi és Településfejlesztési Bizottság részéről, mely szerint 4 középfokú és 1 felsőfokú 

köztisztviselői állás kerüljön megszüntetésre. Ha 4 középfokú álláshelyet zárunk be, akkor a 

közterület-felügyelői státuszokat zárnánk be. 

 

Molnár Gyula László képviselő: Azt javaslom, hogy azokat ne zárjuk le. Beszélgettünk a 

bizottsági ülésen, és többen úgy gondoltuk, hogy az a közterület-felügyelet, ami eddig volt olyat 

nem szeretnénk. Egy hatékonyat érdemes lenne fenntartani, mert hiába hozunk határozatokat 

és rendeleteket, ha azt nincs, aki végrehajtsa, vagy ellenőrizze, akkor az egész nem sokat ér. 

Nézzük meg hogy milyen lehetőségeink vannak, valakivel összefogva vagy meghirdetve, de ne 

szüntessük meg.  

 

Béni Norbert polgármester: Először a módosító javaslatot teszem fel szavazásra. Aki egyetért 

vele, hogy 1 fő felsőfokú és 4 fő középfokú álláshelyet szüntessünk, meg, kérem, szavazzon! 

 

A Képviselő-testület 1 igen, 3 nem szavazattal és 3 tartózkodás mellett meghozta a következő 

határozatot: 

  

PÉTFÜRDŐ NAGYKÖZSÉG ÖNKORMÁNYZATA  

KÉPVISELŐ-TESTÜLETÉNEK  

13/2025.(I.23.) SZÁMÚ HATÁROZATA: 

 

Pétfürdő Nagyközség Önkormányzatának Képviselő-testülete nem 

fogadta el az Alpolgármester javaslatát, mely szerint a Polgármesteri 

Hivatal üres álláshelyei közül a 2 fő közterület-felügyelői álláshelyet is 

szűntesse meg a Képviselő-testület. 
 

 

Béni Norbert polgármester: Aki elfogadja az előterjesztett 3. számú határozati javaslatot, 

kérem, szavazzon! 

 

A Képviselő-testület 4 igen szavazattal és 3 tartózkodás mellett meghozta a következő 

határozatot:  

 

PÉTFÜRDŐ NAGYKÖZSÉG ÖNKORMÁNYZATA  

KÉPVISELŐ-TESTÜLETÉNEK  

14/2025.(I.23.) SZÁMÚ HATÁROZATA: 

 

Pétfürdő Nagyközség Önkormányzatának Képviselő-testülete úgy 

határozott, hogy a Pétfürdői Polgármesteri Hivatal  

                                                                                     

a)  2 fő közterület-felügyelői álláshelyét nem szűnteti meg, a működés 

fedezetét továbbra is biztosítja, 

b) engedélyezett 26 fő létszámból 3 fő üres álláshelyet megszüntet, az 

alábbiak szerint: 

ba) 1 fő I. besorolási osztályba tartozó (felsőfokú végzettségű) 

köztisztviselő  

bb) 2 fő II. besorolási osztályba tartozó (középfokú végzettségű) 

köztisztviselő  
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Felkéri a jegyzőt, hogy a határozat végrehajtása érdekében a szükséges 

intézkedéseket tegye meg.  

 

Határidő: 2025. január 31. 

Felelős: Szabóné Czifra Melinda jegyző 

 

 

Béni Norbert polgármester: 4. számú határozati javaslat. A részmunkaidős karbantartó. 4 

órásat javasoltak a bizottságok. Ehhez módosító javaslat? 

 

Miskolczi Ferenc alpolgármester: Először úgy gondoltam, hogy nincs erre szükség, hanem a 

szükséges karbantartási munkákat külső vállalkozóval végeztessük el, mert nincs annyi 

karbantartási munka, hogy teljes egészében kitöltse a munkaidejét, akár egy 4 órásnak is. A vita 

hevében majdhogynem meggyőztetek. Elfogadom, csak az a kérdés, hogy ezt a karbantartót 

nagyon meg kell nézni, hogy kit veszünk, tényleg ezermester legyen, mindenhez értsen, 

mindent meg tudjon csinálni, és lehetőleg nyugdíjas legyen. Dolgozzon, ha pedig nem dolgozik, 

akkor le kell cserélni. Ez a jegyzőnek lesz a dolga ugye? 

 

Szabóné Czifra Melinda jegyző: Nem én leszek a munkáltatója, hanem polgármester úr. 

Azoknál az intézményeknél is ellátja a karbantartási feladatokat, ahol nincs ilyen álláshely, 

többek között a hivatalban, Gondozási Központ, bölcsőde és az iskolai konyhák.  

 

Miskolczi Ferenc alpolgármester: Mikor fogjuk felvenni? 

 

Béni Norbert polgármester: Keresünk egy hozzáértőt, akit megfogalmaztál. Nekem is ez a 

célom, hogy egy ilyen ezermester embert találjunk.  

 

Miskolczi Ferenc alpolgármester: Ha felvetted Norbi, akkor azt kérem, hogy valamikor 

szeptember táján térjünk vissza arra, hogy mekkora a kihasználtsága és tényleg érdemes volt 

felvenni. Valami kimutatás legyen.  

 

Szabóné Czifra Melinda jegyző: Ha közalkalmazotti státuszba fog kerülni, akkor meg kell 

hirdetni az állást, akkor a Képviselő-testület fogja felvenni. Lehet munkaviszonyos is, (ahogy 

a határozati javaslat is szól) vagy megbízási szerződéses is, akkor polgármester úr.  

 

Miskolczi Ferenc alpolgármester: Hogy fog ez eldőlni? Mikor lesz meghirdetve? Arról nem 

szól a határozat.  

 

Béni Norbert polgármester: Folyamatában. Ha találunk, ki lesz írva a pályázat, annak lesz 

határideje, Fel lesz véve és indulhat a munka. 

 

Molnár Gyula László képviselő: Azt érzem az egész beszélgetésből ki, hogy jó lenne, ha ez a 

karbantartó gyorsan munkába állna, akkor valami pénzt hozzá kellene rendelni, mert nincsenek 

karbantartói szerszámaink. Mivel fog dolgozni a karbantartó? 

 

Béni Norbert polgármester: A költségvetés. Akár ma is jöhetne, mert lenne dolog, amit fel is 

soroltunk a bizottsági ülésen. Nem hinném, hogy olyan gyorsan menne, hogy a költségvetésig 

már fix karbantartónk lenne, utána meg már megoldódik ez a probléma, amit mondasz.  

Aki elfogadja a 4. számú határozati javaslatot, kérem, szavazzon! 
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A Képviselő-testület 7 igen, egyhangú szavazattal meghozta a következő határozatot:  

 

PÉTFÜRDŐ NAGYKÖZSÉG ÖNKORMÁNYZATA  

KÉPVISELŐ-TESTÜLETÉNEK  

15/2025.(I.23.) SZÁMÚ HATÁROZATA: 

 

Pétfürdő Nagyközség Önkormányzatának Képviselő-testülete úgy 

határozott, hogy napi 4 órás részmunkaidős települési karbantartói státuszt 

engedélyez az önkormányzat karbantartói státusszal nem rendelkező 

intézményeinek, konyhájának, orvosi rendelő épületének napi jellegű 

karbantartási feladatainak ellátásra, a községgazdálkodás előirányzata 

terhére. 

 

Foglalkoztatási jogviszony: munkaviszony 

Illetmény: teljes foglalkoztatásra eső 450 000.- Ft munkabér arányos része. 

A foglalkoztatás kezdete: 2025. március 1. 

 

Felkéri a Polgármestert, hogy jelen döntésre a költségvetés 

összeállításakor legyen figyelemmel, valamint az állás betöltésére 

intézkedjen. 

 

Határidő: a) költségvetés összeállítása 

                 b) munkaszerződés megkötése: 2025. március 1. 

Felelős: Béni Norbert polgármester 

 

 

Béni Norbert polgármester: 5. számú határozati javaslat, amit utólag küldtünk ki, arról szólna, 

hogy az önkormányzati dolgozóknak kötne az önkormányzat egy biztosítási csomagot. 

Egyelőre a minimális csomagra gondoltunk, ami 1365.- Ft/fő/hó lenne. Ebbe a biztosító vállalna 

éves szinten, sztenderd diagnosztikai vizsgálatra 50 ezer forintig, nagyértékű vizsgálatra 50 ezer 

forintig, egy napos sebészeti ellátásra 150 ezer forintig, betegszállításra 100 ezer forintig és 

műtéti garanciára 300 ezer forintig biztosítás magánszektorba. Magánszektor fele terelné a 

dolgozókat, ha igénybe vennék. Ezt tennénk hozzá az idei bérfejlesztéshez. Ezzel kapcsolatban 

kérdés? 

 

Molnár Gyula László képviselő: Ez egy plusz dolog, hogy a magán egészségügyben is kap 

egy olyan szolgáltatást a dolgozó, amit igénybe vehet, amit lehet, hogy egyébként nem tudna 

megfizetni. A biztosítás által ki tudja vizsgáltatni magát. Ez jó dolog szerintem.  

 

Béni Norbert polgármester: Aki tud manapság a magánszektor felé megy, aki nem tud, annak 

óriási várakozási időre kell számítani. Képviselő úrral délelőtt beszéltünk, feltett két kérdést. 

Az egyik, hogy a képviselőket is bele lehetne-e venni? Azt mondta a biztosító képviselője, hogy 

igen. Az volt a másik kérdés, hogy a Pétkomm dolgozóinak van-e ilyenre lehetősége. A 

Pétkomm Kft. is tud ilyet kötni a dolgozóira, ha szeretne.  

 

Nagyné Szigeti Mária képviselő: Arra szeretném kérni a polgármester urat, hogy itt most 

nagyon sok szép és jó dologról van szó. Az emberek azt gondolják, hogy milyen pénzszórás 

van. Légy szíves polgármester úr foglald össze, hogy ez mekkora összegbe kerül az 

önkormányzatnak? A béreknél a 10 %-os emelés, és mellétéve az állami támogatást körülbelül 

nagyságrendben mennyi az a költség, ami az önkormányzat költsége?  
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Béni Norbert polgármester: A biztosítás egész évre a közel 100 önkormányzati dolgozónak 

2,1 millió forintba kerülne összesen.  

 

Molnár Gyula László képviselő: Ha a képviselőket belevennénk? 

 

Béni Norbert polgármester: Ha a képviselőket belevesszük, az + 70 ezer forint körülbelül 

éves szinten. 

 

Molnár Gyula László képviselő: Javaslom, hogy vegyük bele a képviselőket. 

 

Béni Norbert polgármester: Aki elfogadja az előterjesztett 5. számú határozati javaslatot, 

kérem, szavazzon! 

 

A Képviselő-testület 7 igen, egyhangú szavazattal meghozta a következő határozatot:  

 

PÉTFÜRDŐ NAGYKÖZSÉG ÖNKORMÁNYZATA  

KÉPVISELŐ-TESTÜLETÉNEK  

16/2025.(I.23.) SZÁMÚ HATÁROZATA: 

 

Pétfürdő Nagyközség Önkormányzatának Képviselő-testülete úgy 

határozott, hogy az Önkormányzatnál és intézményeinél foglalkoztatott 

valamennyi dolgozó részére csoportos egészségbiztosítást, mint 

alkalmazotti juttatást kíván kötni az NN Biztosítóval. 

 

A biztosítási ajánlatok közül a Start csomagot tervezi be a 2025. évi 

költségvetésébe azzal, hogy 1365/fő/hó összeggel számol a 97 fő 

munkavállalónál. 

 

Mivel e szerződés szerint csoportos biztosításról van szó (ún: 

állománybiztosítás) és a biztosítás díjának a magánszemélyre jutó arányos 

díja nem meghatározható, így a munkáltató által a biztosítónak fizetett díj 

egyes meghatározott juttatásnak minősül, melynek járulékával is számolni 

kell.[(Biztosítási összeg * 1,18) + 15% SZJA és 13 % SZOCHO]  

 

Határidő: a) költségvetés összeállítása 

                 b) szerződés megkötése: 2025. március 1. 

Felelős: Béni Norbert polgármester 

 

 

Béni Norbert polgármester: A teljes béremelés körülbelül éves szinten 71 millió forint, ebből 

39 millió forint az önkormányzat része, havi szinten 3,3 millió forintot jelent. Ez azért adódik 

így, mert tavaly óta emelkedtek a központi támogatások, főleg a pedagógusbéreknél, amit 

lefinanszíroz teljes egészében az állam és az 20 %-os emelés. Így nagyjából 30 millió forinttal 

emelkedett a központi támogatás a bérekre.   

 

Molnár Gyula László képviselő: Javaslom, hogy legyenek bent a képviselők ebben a 

biztosításban. A képviselők is a településért dolgoznak, szerintem ők is megérdemlik.   

 



25 

 

Béni Norbert polgármester: Képviselő úr javaslata, hogy a biztosítási csomagba vegyük bele 

a képviselőket is. Aki ezzel egyetért, kérem, szavazzon! 

 

A Képviselő-testület 5 igen, 1 nem szavazattal és 1 tartózkodás mellett meghozta a következő 

határozatot:  

 

PÉTFÜRDŐ NAGYKÖZSÉG ÖNKORMÁNYZATA  

KÉPVISELŐ-TESTÜLETÉNEK  

17/2025.(I.23.) SZÁMÚ HATÁROZATA: 

 

Pétfürdő Nagyközség Önkormányzatának Képviselő-testülete úgy 

határozott, hogy a települési képviselők részére is kiterjeszti a csoportos 

egészségbiztosítást. 

 

Határidő: a) költségvetés összeállítása 

                 b) szerződés megkötése: 2025. március 1. 

Felelős: Béni Norbert polgármester 
 

 

Béni Norbert polgármester: Jöttek vendégeink, ezért javaslom következő napirendnek a 

tornacsarnok tájékoztatóját. Aki elfogadja a napirendi sorrendcserét, kérem, szavazzon! 

 

A Képviselő-testület 7 igen, egyhangú szavazattal elfogadta a napirendi sorrendcserét. 

 

 

Tájékoztatók:  

 

13.) Tornacsarnok (Szeivolt Ép-Tech Kft. ügyvezetőjének beszámolója) 

(eredetileg a tájékoztatók 1.) napirendi pont) 

 

 

Béni Norbert polgármester: Köszöntöm vendégeinket. 

 

Szeivolt Csaba: Szeivolt Csaba vagyok a Szeivolt Ép-Tech Kft. részéről. Titó Ágnes a 

tervezőnk, Kerekes Bence az építésvezetőnk. Hoztunk három mintakollekciót, amit körbe adok 

és meg tudják nézni, hogy miről van szó. Három különböző méretről szól. Először adtunk egy 

értékbecslést a 18*30 méteres pályára, ami napi szinten változik. Ezen a pályán teniszezni lehet, 

röplabdázni, de arra, hogy funkcionálisan szerepeljen, kézilabdázzanak rajta, ahhoz legalább 

egy 20*40-es pályát kell építeni. Egyszer építjük, és tudjuk, hogy a költségek nagyon magasak, 

de ha már megépítik, akkor legyen rajta lelátó, öltöző, szertár, ezek mind plusz anyagi 

költségeket hoznak magukkal. Tudom, hogy fáj. A 18*30 pálya körülbelül 442 millió forintra 

jön ki. Ez kis pálya, nem tudnák használni. A középső pálya kicsivel jobb méretű.  

Ha 20*40-es pályát szeretnénk, ami öltözőket magában foglal, két soros lelátóval, ez már 

felmegy az 1,2 - 1,6 milliárd közötti árkategóriába. Ez az infrastruktúrát is magában foglalja. 

Lámpák, berendezések, öltöző szekrények. Ennyiért mennek most. Most adtak át Debrecenben 

egy pályát, az is 1,3 milliárdba került. Két soros lelátóval, ami 150 fős, és 4 db öltöző van benne. 

Minden beletartozik ebbe az árba. Kérdés esetleg? 

 

Fenyő Tibor képviselő: Fűtésrendszer? 
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Szeivolt Csaba: Minden benne van.  

 

Fenyő Tibor képviselő: Milyen? 

 

Szeivolt Csaba: Amit csináltunk Veszprém focipálya öltözőt, elektromos rendszerrel van 

felszerelve, hőszivattyúval, mellé támogatásból tudunk napelem rendszert az épület mellé rakni. 

Mondhatnánk, hogy majdnem önellátó az egész rendszer.  

 

Fenyő Tibor képviselő: Az 1,2 - 1,6 milliárd forintban ez is benne van? 

 

Szeivolt Csaba: Ezért van ez az árrés, 1,2 – 1,6, hogy ebbe már mindent bele tudunk rakni, 

parkolót, ilyesmit.  

 

Molnár Gyula László képviselő: Napelemből mennyit? 

 

Szeivolt Csaba: A szükséglet kielégítéséhez. A felmérés után derül ki, hogy mennyi. Azzal 

hozza magát, hogy hány kW-os rendszert fogunk berakni.  

 

Tordai Levente képviselő: Az árak mennyire képlékenyek? 

 

Szeivolt Csaba: + - 10 %. Mindenki tudja, hogy az építőanyagárak, hogy mennek fel. Megint 

emelni kellett a béreket. Ez hozza magával a + - 10 %-ot. 

 

Tordai Levente képviselő: Kevesebb biztos, hogy nem lesz?  

 

Szeivolt Csaba: Biztos, hogy nem lesz. 

 

Fenyő Tibor képviselő: Könnyű szerkezetes lenne a csarnok? 

 

Szeivolt Csaba: Nem, tégla és vasszerkezetes. 

 

Fenyő Tibor képviselő: A tornacsarnoknál van valami szabály arra, hogy mekkora parkolót 

kell biztosítani? 

 

Szeivolt Csaba: Igen. Attól függ, hogy hány ember fogja a létesítményt látogatni, annak 

függvényében kell parkolót kialakítani. Most, amit mi csináltunk Veszprémben, 48 db parkolót 

kellett kialakítani, bicikli parkolókkal felszerelve, közvilágítással, növényzet kialakítással és 

körbe kellett keríteni kerítéssel.  

 

Fenyő Tibor képviselő: A 200 fős lelátóhoz mekkora parkoló kell? 

 

Szeivolt Csaba: Szerintem 60-80 parkoló elég.  

 

Fenyő Tibor képviselő: Az is meg van határozva, hogy milyen távolságra kell a csarnoktól 

elhelyezni a parkolót? 

 

Szeivolt Csaba: Szerintem annyira nincsen meghatározva, hogy messze lehet. Szerintem 200-

300 méteres körzetben. Ha van úgy parkoló, mint itt, hogy mondjuk a strandhoz tesszük és ott 

van a parkoló a másik oldalon, szerintem jó ötlet lenne. Oda szeretnék, ugye? 
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Tordai Levente képviselő: Az csak egy tervezet volt.  

 

Szeivolt Csaba: Ha esetleg úgy szeretnék használni ezt az egészet, mint Várpalotán, ahogy 

használják, hogy a kézilabda csarnoknak a focistáknak egy helyen van az öltözőjük. 4 öltöző 

van, a kézilabdások és a focisták is tudják használni. Egy olyan helyszínt kellene választani, 

ami a kézilabdásoknak és a focistáknak egyaránt tudna egy öltözőt biztosítani. 

 

Tordai Levente képviselő: Ti ugye a tervezéstől a kivitelezésig bonyolítjátok le? 

 

Szeivolt Csaba: Igen.  

 

Tordai Levente képviselő: Pályázati információk? 

 

Szeivolt Csaba: TAO támogatásban is otthon vagyunk, ezeket csináljuk. Múlt héten volt a 

polgármester úr és a képviselő úr kint, nagyon elégedettek voltak a munkákkal.  

 

Molnár Gyula László képviselő: Pályázatból mekkora összeget lehet bevinni? Többféle 

variáció volt.  

 

Szeivolt Csaba: Ennek utána kell néznem, erre nem tudom a választ. Attól függ, hogy az 

önkormányzat mennyi önerőt tud beletenni. Van egy TAO-s támogatás, 300 millió forint alatt 

nem kell nagy engedély, házon belül tudja kiosztani ezekre a célokra. Bővítés lehetőség.   

 

Miskolczi Ferenc alpolgármester: Át kell ezt gondolni. Mellbevágóak ezek az összegek.  

 

Szeivolt Csaba: Sajnos ennyiért mennek. Ezek magában foglalnak mindent. Ezt télen ki kell 

fűteni, nyáron ki kell hűteni.  

 

Fenyő Tibor képviselő: Ha ezt az egész csarnokot könnyű szerkezetesre szeretnénk, mennyivel 

lenne olcsóbb? 

 

Szeivolt Csaba: 10-15 %-ot lehet lefaragni belőle. Pontos adatokat akkor fogok tudni adni, ha 

azt mondják, hogy ezt szeretnék. Nagyon sok munkába telik, hogy egy ilyen árajánlatot 

elkészítsen az ember. Először a méretet kell meghatározni, hogy mekkora legyen maga a 

játéktér, mennyi lelátót, öltözőt szeretnénk, mert ezek alapján tudjuk kidolgozni a pontos 

árajánlatot.  

 

Tordai Levente képviselő: Nálunk a helyszín sem lenne mindegy, mert egy vizes területen 

máshogy kalkulálhatnánk. 

 

Szeivolt Csaba: Ott kútalapot kellene csinálni. Vannak könnyűszerkezetes előregyártott 

elemek, azokat is tudjuk használni. Azt kell eldönteni, hogy mekkora legyen a csarnok, milyen 

infrastruktúrát szeretnénk beleszámolni és azzal tudunk kalkulálni.  

 

Béni Norbert polgármester: Egyéb kérdés? Nem volt. Nagyon szépen köszönjük a 

tájékoztatást.  

 

Szeivolt Csaba: Köszönjük, hogy itt lehettünk. Bármilyen kérdés van, szívesen válaszolunk. 
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Miskolczi Ferenc alpolgármester: A 3. variáció sportcsarnok. Azt mondtuk, hogy 

tornacsarnokot építünk, az meg nem alkalmas kézilabda pályának. A legkisebb 442 millió 

forint, ezt meg tudjuk valósítani. A sportcsarnokot 1,6 milliárdért nem. Járjunk a földön.  

 

Béni Norbert polgármester: A 18*30-as a szabvány kosárlabdapálya méret. A 20*40-esben 

kezdünk el gondolkodunk, akkor most elengedhetjük, mert strand ár megint.  

 

Molnár Gyula László képviselő: A 18*30-as méretnél, a 442 millióból le tudunk faragni 10-

15 %-ot, hogyha könnyűszerkezetesként csináljuk. Az beleférhet egyébként.  

 

Béni Norbert polgármester: Ha jól értettem a 18*30-asban is bent van a parkoló. Igazából az 

nekünk nem kell. Értem, hogy a 20*40-est szeretné mindenki, mert kézilabda meg sok mindenre 

használható, az számunkra megint az elérhetetlen kategória.  

 

Molnár Gyula László képviselő: Ha csak valami óriási pályázati pénz nem lesz rá.  

 

Miskolczi Ferenc alpolgármester: Ahogy most áll a gazdasági helyzet nem hiszem, hogy 

szórni fogják a pályázati pénzeket.  

 

Béni Norbert polgármester: Jelezték, hogy a bármire pályázunk kis összegben pályázzunk. 

Talán majd két év múlva indulhatnak a nagyobb összegű pályázatok. A 18*30-asban 

gondolkodok az ára miatt, mert azt látom elérhetőnek. A helyét minél hamarabb meg kellene 

állapítani, mert utána néztem ezeknek és a kijelölt helyeik besorolás ügyileg mindegyike 

alkalmatlan. Kezdeném a betonos pályával, aminek a besorolás szerint a beépíthetősége 2 vagy 

5 % és 3 vagy 6 méter magasságig. Minden helyet módosítanunk kellene. Most folyik a 

településtervezés, bele tudnánk rakni ezt a módosítást lényegében ingyen. Ha meg lenne 

egyetértésben a méret, akkor a helyét ki kellene választanunk 1-2 hónapon belül legkésőbb.  

 

Molnár Gyula László képviselő: Lehet, hogy érdemes lenne összehívni egy rendkívüli 

bizottsági ülést és megbeszélni.  

 

Miskolczi Ferenc alpolgármester: Magamban már kiválasztottam a helyet. Ez az úttörő pálya 

lehet, mert közelebb kell kapcsolódnia az iskolához, hogy az iskolai torna oktatásba besegítsen 

a tornacsarnok. Ez az elsőrendű prioritás nálam.  

 

Molnár Gyula László képviselő: Nem rossz a prioritás, de ott van egy szakasz, ami a 

Nitrogéné és ha nem ad rá engedélyt, hogy azt átváltsd.  

 

Miskolczi Ferenc alpolgármester: Megoldható. 

 

Molnár Gyula László képviselő: Minden megoldható, csak kell egy B terv is. Legközelebb 

nem az van az iskolához. A zöldpark van a legközelebb.  

 

Béni Norbert polgármester: Azért azt nézzük meg, hogy hogy nézne ki a település, hogyha 

ledobnánk az iskola és a lakótelep közé egy könnyűszerkezetű tornacsarnokot, mert az 

gyönyörűen virítana ott.  

 

Molnár Gyula László képviselő: A Liszt Ferenc 1-es épületnél is van lemezborítás, annyira 

nem ütne el.  
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Tordai Levente képviselő: Én kompromisszumképes vagyok, csak legyen.  

 

Miskolczi Ferenc alpolgármester: A mostani fitneszterem is lemez borításos. 

 

Tordai Levente képviselő: Szendvicspanel.  

 

Nagyné Szigeti Mária képviselő: Ott nem változott semmi, az épület megvolt, csak más 

burkolatot kapott.  

 

Béni Norbert polgármester: Az az épület ettől a burkolattól szebb lett, mint volt.  

 

Nagyné Szigeti Mária képviselő: Én még mindig a jégpályát szeretném.  

 

Béni Norbert polgármester: Még egyszer elmondjuk, nem a mienk.  

 

Fenyő Tibor képviselő: Még mindig kapkodom a levegőt ezen az 1,6 milliárdon.  

 

Béni Norbert polgármester: Veszprémből hoztad a bekerülési értéket, elmondtad hogy lett 

építve, és akkor ezek szerint mégsem.  

 

Fenyő Tibor képviselő: Az is 700 millió forint volt.  

 

Szabóné Czifra Melinda jegyző: Ez mindenképpen közbeszerzés, mindegy, hogy ő mit 

mondott. Ha most azt mondjuk, hogy ez egy tervezői költségbecslés volt, vagy egy indikatív 

árajánlat, mert azzal lehet számolni. Egy ekkora beruházás közbeszerzés, ott meg annyi lesz az 

ára, amennyi lesz.  

 

Fenyő Tibor képviselő: Ha megnézzük a mostani vállalkozói árajánlatokat, őrült nagy 

eltérések előfordulhatnak az árajánlatok között. Döbbenet, hogy duplája vagy kétszerese, 

háromszorosa is lehet egy-egy vállalkozó ajánlata között.  

 

Béni Norbert polgármester: Ha olyan vállalkozót akarsz megszerezni, akinek nagyon sok 

munkája van, az annyit kér a munkájáért amennyit akar. Van az az ár, amiért hajlandó elmenni 

hozzád is dolgozni, akár ott is hagy munkát, de olyan árat fog mondani neked.  

 

Fenyő Tibor képviselő: Ez nem feltétlenül igaz.  

 

Miskolczi Ferenc alpolgármester: Jegyző asszonyhoz van egy kérdésem. Ezt a közbeszerzési 

eljárást ki lehet terjeszteni a határokon túl is? 

 

Szabóné Czifra Melinda jegyző: Igen, de az nagyon drága.  

 

Miskolczi Ferenc alpolgármester: Nem biztos. Lehet, hogy olcsóbban megcsinálja, mint az 

itthoni cég.  

 

Szabóné Czifra Melinda jegyző: Az eljárásrend kicsit más.  

 

Fenyő Tibor képviselő: Uniós pályázatot szerezni? 
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Szabóné Czifra Melinda jegyző: Utána kell járni. Vannak egyes önkormányzatok, akik 

valamilyen úton-módon tudtak eddig szerezni támogatást. Nem tudom hogyan, valószínűleg 

civil szervezeten keresztül tudtak szerezni uniós pályázatot. Az önkormányzat önmagában nem 

pályázhat uniós pályázatra. Az én tudásomat, kompetenciámat ez meghaladja. Itt valószínűleg 

egy komolyabb pályázatíró céget kellene megkérdezni. Addig nem érdemes, amíg nem tudjuk 

megmondani, hogy hova meg mit. Azzal számolni kell, hogy amit ő most mondott, azok idei 

árak. Most megint beindult az otthonteremtési program, ami idén és jövőre biztos, hogy nagyon 

felviszi az építési árakat.  

 

Fenyő Tibor képviselő: Az biztos, hogy nem ebben az első egy-két évben fog megvalósulni.  

 

Béni Norbert polgármester: Ezt jeleztem korábban is, hogyha ez valaha is el tud indulni, 

szerintem a menetrend az lesz, hogy először ki kellene választani a méretet, területet. A méret 

a mai javaslatokból adott szerintem. A menetrend úgy nézne ki, hogy költségvetéskor 

megpróbálunk eltenni céltartalékba egy nagyobb összeget a tornacsarnokra. Meglátjuk, hogy 

jövő évben ebből mennyi marad, ha marad egyáltalán. Ha marad belőle megfelelő mennyiségű 

pénz, akkor esetleg a terveztetést elindíthatjuk, marad önerőnk, lenne egy tervünk, amire rá 

lehetne építeni egy pályázatot, ha lesz pályázat és továbbra is folyamatosan próbálunk spórolni 

a tornacsarnokra. Dombi Norbert emlékezhet rá, hogy a polgármester asszony hasonlóan 

csinálta a stranddal. Minden évben egy kicsit elrakott. 

 

Dombi Norbert képviselő: Azt még abban az időben az Erdélyi Attilával kezdtük el apránként, 

amikor kellett a pénz, akkor mindig hozzányúlt a Képviselő-testület és mindig elfogyott másra. 

 

Béni Norbert polgármester: Erről beszélek, de azért egyszer 400 millió forint összejött a 

strandra. 

 

Dombi Norbert képviselő: Csak járda lett belőle.   

 

Tordai Levente képviselő: Mindenképpen maradjunk Péten meg a földön. A kisebbet 

javasolnám. Ha egyszer lesz rá pénzünk, arra lesz. Másrészt meg nincs jelen pillanatban olyan 

sportunk, amire kellene a nagyobb pálya. Tudom, hogy magam ellen beszélek, mert lehetne, de 

nincs. Azt javaslom, hogy a kisebbiket válasszuk és tűzzük ki célnak, hogy egyáltalán idén vagy 

jövőre megterveztetjük. A helyszín annak is kellene.  

 

Béni Norbert polgármester: A helyszínben mindenképpen kellene gondolkodnunk és minél 

hamarabb egy fix helyszínt, hogy a településtervezésbe tervezők felé be tudjuk nyújtani az 

igényeinket.  

 

Tordai Levente képviselő: A kisebb nyilván nem szabványpálya a kézilabdának, de a 

gyerekek tudnának rajta kézilabdázni. Ősiben is kézilabda edzéseket tartanak.  

 

Béni Norbert polgármester: Az ősi tervekben olvastam, hogy ez a kisebb szabvány 

kosárpálya, a kosárszakosztályt simán rá lehetne húzni és ugyanúgy lehetne TAO-zni. Nem 

kézilabdára.  

 

Miskolczi Ferenc alpolgármester: Nem tudunk most megállapodni a helyszínben? Amit 

javasoltam nem elfogadható? Akarjátok még rágni a dolgot? Igyekezni kellene vele. 
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Béni Norbert polgármester: A településtervezés egy hónapig ráér, mert lesz még egy 

közmeghallgatás azzal kapcsolatban. A lakossági és a vállalkozói igényeket is be kell 

gyűjtenünk.  

 

Nagyné Szigeti Mária képviselő: Az alpolgármester úr és többen is javasolták, hogy az úttörő 

pálya, de ott azért tulajdonosi probléma is van, hogy az nem az önkormányzaté. Először le 

kellene meccselni.  

 

Miskolczi Ferenc alpolgármester: Kié? 

 

Molnár Gyula László képviselő: A PMTE-é.  

 

Miskolczi Ferenc alpolgármester: Meg tudunk vele egyezni.  

 

Molnár Gyula László képviselő: Meg 60 centi a Nitrogéné.  

 

Nagyné Szigeti Mária képviselő: Nem tudom, hogy először kell megegyezni és utána 

mondjuk, hogy ezt szeretnénk, vagy fordítva. 

 

Miskolczi Ferenc alpolgármester: Először mondjuk, hogy ezt szeretnénk, akkor elmegyünk a 

PMTE elnökéhez, nyilván lesz ott közgyűlés, és megegyezünk a feltételekkel. Ha az egyezség 

létrejön, akkor lehet indítani a településszerkezeti tervben, hogy módosítsák le.  

 

Béni Norbert polgármester: A PMTE elnöksége hajlandóságot mutat a megegyezésre. 

 

Dombi Norbert képviselő: Az elmúlt néhány évben legalább 50-60 sportcsarnokban biztos, 

hogy jártam a kézilabda végett. Azt mondom, hogy szerintem ne dobjuk el a lehetőséget a 

nagyobb pályával kapcsolatban. Annyiféle sportcsarnok létezik, hogy nem is gondoltam volna. 

Olyanokban tartanak rendesen bajnokságot, amit a Kézilabda Szövetség engedélyez, mint ami 

Inotán volt uszoda, és azon egy feszített ponyva volt. Ez a legolcsóbb. Ajkán van egy nagyon 

komoly sportcentrum, ahol van egy rendes sportcsarnok, ahol kézilabda szabványnak 

megfelelő, és a Kézilabda Szövetség által elfogadott, hiszen engedik rajta a játékokat. Nem 

gondolom, hogy 1 milliárdba kerül. Vannak hőbefúvós fűtési technológiák. Ha méretben nem 

is, de legalább a helyszínt próbáljunk olyat találni, ha van egy olyan opciónk, bármi történhet, 

hogy egy olyan méretű sportcsarnoknak is helyet tudjon biztosítani, ami nagyobb. Olyan 

sportcsarnok is van, amit fel lehet bővíteni. 

 

Béni Norbert polgármester: Az úttörőpálya 60*30 méteres. Ez maga a bitumen és ettől még 

kifele van valahány méter. Fel is van rá festve egy kézilabda pálya, és bőven a szélétől 1,5-2 

méteres bitumen van még rajt. A helyszínt ki tudjuk úgy választani, hogy akár mindkét méret 

elférjen. Addig úgy sincs jelentősége a méretnek, amíg el nem indul a tervezés. 

 

Molnár Gyula László képviselő: Annyi, hogyha el is indul a tervezés, legyen akár arra 

lehetőség, hogy fejlődjön ez a tornacsarnok. Hozzá tudjunk esetleg építeni vagy ilyesmi.  

 

Béni Norbert polgármester: Csarnokhoz hozzáépíteni? Megtoldani még 4 méterrel a szélét? 

Azt szerintem ne. 

 

Tordai Levente képviselő: Nem tudjuk, hogy milyen szabvány van ott az öltözőkre. Láttam 

olyat Pesten a Fradi pályán, hogy utólag raktak rá konténer öltözőket. Teljesen esztétikus. 
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Gondolom a Gyula valami ilyesmire gondolt. Ha esetleg itt lenne valami hatalmas kézilabda 

csapat és kellene öltözőrendszer, akár azzal is lehetne bővíteni.  

 

Béni Norbert polgármester: Az öltözőknek lenne helye ott is, mert a rollerpálya fele 

nyugodtan lehet terjeszkedni. 

 

Miskolczi Ferenc alpolgármester: Többször elhangzott, hogyha lenne itt egy kézilabda 

csapat. Nincsen, de ha lesz egy akkora sportcsarnok, akkor ezek kinőnek, mint a gomba eső 

után. Felhívom a figyelmet, hogy a jelenleg meglévő sportegyesületeinket sem tudjuk rendesen 

kifinanszírozni, és ha lesz egy kézilabda csapat, aki eljár meccseket játszani, iszonyú sokba 

kerül. Nem tudja a település lefinanszírozni annak a működését. Így is meg fog nőni a működési 

költség, sportcsarnok nem lesz önjáró vagyon eltartó, oda be kell fektetni. Ha akarunk egy ilyen 

kézilabda csapatot is, feljebb akarnak jutni, akkor azt lefinanszírozni, működtetni nagyon sokba 

kerül. Ilyen kis település nem biztos, hogy alkalmas rá. A kézilabda csapatot el is vetném.   

 

Dombi Norbert képviselő: Azért vitatkoznék veled, mert nem feltétlenül ebből az irányból 

lehet csak megközelíteni, hogy van mondjuk a PMTE-nek egy kézilabda szakosztálya. Úgy is 

működik, hogy vannak a nagy kézilabda csapatok, akiknek vannak az utánpótlás csapatai 

vidéken és ők finanszírozzák ezeket. Nem az önkormányzat tartja fenn. Ha esetleg ad rá 

támogatást, akkor ad, de ezek a nagy klubok tartják el az ilyen jellegűeket. Ha itt lenne 

kézilabda, lehet, hogy Veszprém azt mondaná, hogy szedjetek össze utánpótlást.  

 

Miskolczi Ferenc alpolgármester: De akkor ez csak utánpótlás.  

 

Dombi Norbert képviselő: De ők ugyanúgy mennek meccsezni, bajnokságra járnak. 

 

Miskolczi Ferenc alpolgármester: Ha felnőtt lesz, huszonéves lesz? 

 

Dombi Norbert képviselő: Viszik egyre feljebb. 

 

Miskolczi Ferenc alpolgármester: Ha elviszik.  

 

Dombi Norbert képviselő: Így működik mindenhol Feri.   

 

Nagyné Szigeti Mária képviselő: Igazából Pétfürdőn úgy emlékszem, hogy inkább a 

kosárlabda volt.  

 

Tordai Levente képviselő: Az Ősi kis csapat is valamelyiknek a leányvállalata és úgy van 

finanszírozva.  

 

Fenyő Tibor képviselő: Az Élesnek az utánpótlása. 

 

Tordai Levente képviselő: Van erre lehetőség és nem kerül az Ősi önkormányzatnak szerintem 

semmibe sem. A civil szervezet eltartja önmagát, illetve a csarnokot. Mint ahogy a Palotai 

jégpályát a jégkorong csapat, ami egy civil szervezet és fenntartja a városnak a TAO-s bérleti 

díjával.  

 

Béni Norbert polgármester: Szerintem eléggé kiveséztük ezt a témát. Térjünk vissza a 

napirendhez.  
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14.) Kötelező felvételt biztosító általános iskolák felvételi körzethatárának 

önkormányzati véleményezése (száma: 2/2025.) 

Előterjesztő: Béni Norbert polgármester 

(eredetileg a 13.) napirendi pont) 

 

 

Béni Norbert polgármester: A Humán Bizottság véleményét kérem.  

 

Nagyné Szigeti Mária Humán Bizottság elnöke: A Bizottság 5 igen, egyhangú szavazattal 

elfogadásra javasolja az 1. számú határozati javaslatot. 

A Bizottság 5 igen, egyhangú szavazattal elfogadásra javasolja a 2. számú határozati javaslatot. 

 

Béni Norbert polgármester: Ismerteti az előterjesztésben foglaltakat. Hozzászólás? Nem volt.  

Aki elfogadja az előterjesztett 1. számú határozati javaslatot, kérem, szavazzon! 

 

A Képviselő-testület 7 igen, egyhangú szavazattal meghozta a következő határozatot:  

 

PÉTFÜRDŐ NAGYKÖZSÉG ÖNKORMÁNYZATA  

KÉPVISELŐ-TESTÜLETÉNEK  

18/2025.(I.23.) SZÁMÚ HATÁROZATA: 

 

Pétfürdő Nagyközség Önkormányzatának Képviselő-testülete a Veszprém 

Tankerületi Központ által 2024. november 29-én véleményezésre 

megküldött, a Pétfürdőn kötelező felvételt biztosító Horváth István 

Általános Iskola felvételi körzethatárának megállapítására vonatkozó 

tervezettel – amelyben a Horváth István Általános Iskola kötelező felvételi 

körzete Pétfürdő település közigazgatási területe – egyetért. 

 

Határidő a határozat megküldésére: 2025. január 31. 

Felelős: Szabóné Czifra Melinda jegyző 

 

 

Béni Norbert polgármester: Hozzászólás? Nem volt.  

Aki elfogadja a 2. számú határozati javaslatot, kérem, szavazzon! 

 

 

A Képviselő-testület 7 igen, egyhangú szavazattal meghozta a következő határozatot:  

 

 

PÉTFÜRDŐ NAGYKÖZSÉG ÖNKORMÁNYZATA  

KÉPVISELŐ-TESTÜLETÉNEK  

19/2025.(I.23.) SZÁMÚ HATÁROZATA: 

 

Pétfürdő Nagyközség Önkormányzatának Képviselő-testület felkéri a 

polgármestert, hogy a Veszprémi Tankerületi Központ igazgatójával 

folytasson tárgyalásokat arra vonatkozóan, hogy van-e arra törvényi 

lehetőség a 2025/2026. tanévkezdésig, hogy a Pétfürdői Horváth István 

Általános Iskola iskolai körzethatára kiterjedjen a területileg Pétfürdő 

településsel egybeépült Öskü település külterületi Péti szőlőhegy részével.  
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A Képviselő-testület döntésének alapja a két település fizikai 

kapcsolódásán kívül az, hogy a szőlőhegyen élő általános iskolás 

gyermekek Pétfürdőre járnak iskolába.  

 

Határidő tárgyalások megkezdésére: 2025. február 14. 

Felelős: Béni Norbert polgármester 

 

 

15.) Igazgatási szünet elrendelése (száma: 3/2025.) 

Előterjesztő: Szabóné Czifra Melinda jegyző 

(eredetileg a 14.) napirendi pont) 

 

 

Béni Norbert polgármester: A bizottságok véleményét kérem.  

 

Nagyné Szigeti Mária Humán Bizottság elnöke: A Bizottság 5 igen, egyhangú szavazattal 

elfogadásra javasolja a határozati javaslatot. 

 

Fenyő Tibor Pénzügyi és Településfejlesztési Bizottság elnöke: A Bizottság 7 igen, 

egyhangú szavazattal elfogadásra javasolja a határozati javaslatot. 

 

Béni Norbert polgármester: Hozzászólás? Nem volt.  

Aki elfogadja a határozati javaslatot, kérem, szavazzon! 

 

A Képviselő-testület 7 igen, egyhangú szavazattal meghozta a következő határozatot:  

 

PÉTFÜRDŐ NAGYKÖZSÉG ÖNKORMÁNYZATA  

KÉPVISELŐ-TESTÜLETÉNEK  

20/2025.(I.23.) SZÁMÚ HATÁROZATA: 

 

Pétfürdő Nagyközség Önkormányzatának Képviselő-testülete a Pétfürdői 

Polgármesteri Hivatalban igazgatási szünetet rendel el az alábbi 

időszakokra vonatkozóan:  

 

a) a nyári időszakban: 2025. július 21-től augusztus 24-ig, 

b) a téli időszakra: 2025. december 22-től 2026. január 4-ig. 

 

Határidő: helyi médiában történő közzétételre: 2025. március 31. 

                 a lakosság hirdetményi úton történő értesítésére:  

                 a): 2025. július 1.                                                                                         

                 b): 2025. december 1. 

 

 

16.) A polgármestert megillető szabadság 2025. évi ütemezése (száma: 4/2025.)  

Előterjesztő: Béni Norbert polgármester 

(eredetileg a 15.) napirendi pont) 

 

 

Béni Norbert polgármester: Hozzászólás? Nem volt.  

Aki elfogadja a határozati javaslatot, kérem, szavazzon! 
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A Képviselő-testület 6 igen szavazattal és 1 tartózkodás mellett meghozta a következő 

határozatot:  

 

PÉTFÜRDŐ NAGYKÖZSÉG ÖNKORMÁNYZATA  

KÉPVISELŐ-TESTÜLETÉNEK  

21/2025.(I.23.) SZÁMÚ HATÁROZATA: 

 

Pétfürdő Nagyközség Önkormányzatának Képviselő-testülete a 

polgármester 2025. évi, összesen 41 nap szabadságának ütemezését – az 

előterjesztésében jelzett igényét figyelembe véve – az alábbiak szerint 

hagyja jóvá: 

 

1.)  A polgármester egybefüggő szabadságai  

           a) 2025. június 23. és 2025. július 25. között   25 nap  

           b) 2025. december 22. és 2025. december 31. között    5 nap  

            

2.) A Képviselő-testület biztosítja a fennmaradó 11 nap alkalom 

szerinti kivételét a polgármester részére.  

  

Határidő: folyamatos 

Felelős: Béni Norbert polgármester és 

              Szabóné Czifra Melinda jegyző 

 

 

17.) A Képviselő-testület 2025. évi tavaszi-nyári munkaterve (száma: 5/2025.) 

Előterjesztő: Béni Norbert polgármester 

(eredetileg a 16.) napirendi pont) 

 

 

Béni Norbert polgármester: A bizottságok véleményét kérem.  

 

Nagyné Szigeti Mária Humán Bizottság elnöke: A Bizottság 5 igen, egyhangú szavazattal 

elfogadásra javasolja a határozati javaslatot. 

 

Fenyő Tibor Pénzügyi és Településfejlesztési Bizottság elnöke: A Bizottság 7 igen, 

egyhangú szavazattal elfogadásra javasolja a határozati javaslatot azzal a módosítással, hogy a 

Képviselő-testület ülése 2025. június hónapban 19-én legyen. 

 

Béni Norbert polgármester: Hozzászólás? Nem volt.  

Aki elfogadja a határozati javaslatot a Pénzügyi és Településfejlesztési Bizottság 

módosításával, kérem, szavazzon! 

 

A Képviselő-testület 7 igen, egyhangú szavazattal meghozta a következő határozatot:  

 

PÉTFÜRDŐ NAGYKÖZSÉG ÖNKORMÁNYZATA  

KÉPVISELŐ-TESTÜLETÉNEK  

22/2025.(I.23.) SZÁMÚ HATÁROZATA: 

 

Pétfürdő Nagyközség Önkormányzatának Képviselő-testülete a  
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Képviselő-testület 2025. évi tavaszi-nyári munkatervét 

 

e határozat melléklete szerint elfogadja. 

 

Felkéri a tisztségviselőket, hogy a munkatervben foglaltak végrehajtását 

kísérjék figyelemmel. 

 

Határidő: folyamatos 

Felelős: Béni Norbert polgármester 

              Szabóné Czifra Melinda jegyző 

  Intézményvezetők 

 

(A határozat melléklete a jegyzőkönyv mellékletét képezi.) 

 

 

18.) Liszt Ferenc utcai közlekedési rend módosítása (száma: 13/2025.)  

Előterjesztő: Béni Norbert polgármester 

(eredetileg a 17.) napirendi pont) 

 

 

Béni Norbert polgármester: A Pénzügyi és Településfejlesztési Bizottság véleményét kérem.  

 

Fenyő Tibor Pénzügyi és Településfejlesztési Bizottság elnöke: A Bizottság 7 igen 

szavazattal elfogadásra javasolja a határozati javaslat a) pontját. 

A Bizottság 7 igen szavazattal elfogadásra javasolja a határozati javaslat b) pontját. 

A Bizottság 6 igen szavazattal, 1 tartózkodás mellett elfogadásra javasolja a határozati javaslat 

c) pontját. 

A Bizottság 7 igen, egyhangú szavazattal elfogadásra javasolja a határozati javaslatot. 

 

Szabóné Czifra Melinda jegyző: Az a) pontban volt módosítás. 

 

Béni Norbert polgármester: A módosított a) pont úgy hangzik, hogy várakozni tilos táblát 

vonal nélkül. Itt megállni meg lehet, kiszállni a kocsiból, viszont a kocsinál ott kell lenni. 

Megállásra, kipakolásra, a család kiszáll és utána az autót a kanyarból el kell vinni. 

Hozzászólás? Nem volt.  

Aki elfogadja a Pénzügyi és Településfejlesztési Bizottság által módosított határozati javaslatot, 

kérem, szavazzon! 

 

A Képviselő-testület 7 igen, egyhangú szavazattal meghozta a következő határozatot:  

 

PÉTFÜRDŐ NAGYKÖZSÉG ÖNKORMÁNYZATA  

KÉPVISELŐ-TESTÜLETÉNEK  

23/2025.(I.23.) SZÁMÚ HATÁROZATA: 

 

Pétfürdő Nagyközség Önkormányzatának Képviselő-testülete úgy 

határozott, hogy Pétfürdő,   

 

a) Liszt Ferenc utca 46 - 24 közötti szakaszán, a menetirány szerinti 

jobb oldalon várakozni tilos táblát helyeztett ki,   
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b) Liszt Ferenc utca 19 - 31 szakaszán a járda jelölésére folytonos 

fehér vonalat festet fel és 

c) Liszt Ferenc utca 24. és 32. épületek előtti útelágazóba megállási 

tilalmat jelző folytonos sárga vonalat festet fel mindkét oldalra. 

 

Felkéri a polgármestert, hogy a határozatban foglaltakra 2025. évi 

költségvetés előkészítése során legyen figyelemmel, valamint 

felhatalmazza a munkák megrendelésére. 

 

Határidő: a) a költségvetés előkészítése  

                 b) munkák megrendelésére: 2025. március 2 

Felelős: mindkét pontért: Béni Norbert polgármester 

 

 

19.) Pétfürdő, Liszt Ferenc utca 7. 3/14. szám alatti önkormányzati tulajdonú 

lakásingatlan pályázati kiírása (száma: 18/2025.)  

Előterjesztő: Béni Norbert polgármester 

(eredetileg a 18.) napirendi pont) 

 

 

Béni Norbert polgármester: A Pénzügyi és Településfejlesztési Bizottság véleményét kérem.  

 

Fenyő Tibor Pénzügyi és Településfejlesztési Bizottság elnöke: A Bizottság 7 igen, 

egyhangú szavazattal elfogadásra javasolja a határozati javaslatot. 

 

Béni Norbert polgármester: Kérdés, hozzászólás? Nem volt. Ismerteti az előterjesztésben 

foglaltakat. Aki elfogadja a határozati javaslatot, kérem, szavazzon! 

 

A Képviselő-testület 7 igen, egyhangú szavazattal meghozta a következő határozatot:  

 

PÉTFÜRDŐ NAGYKÖZSÉG ÖNKORMÁNYZATA  

KÉPVISELŐ-TESTÜLETÉNEK  

24/2025.(I.23.) SZÁMÚ HATÁROZATA: 

 

Pétfürdő Nagyközség Önkormányzatának Képviselő-testülete a Pétfürdő, 

Liszt Ferenc utca 7. 3. emelet 14. szám alatti, 52 m2 alapterületű, egy és 

félszobás, összkomfortos önkormányzati tulajdonú lakásra vonatkozó, a 

határozat mellékletét képező pályázati kiírást elfogadja.  

 

Felkéri a polgármestert, hogy a lakást 5 éves időtartamra szóló, piaci elven 

történő bérbeadásra hirdesse meg a Pétfürdői Polgármesteri Hivatal 

hivatalos Facebook oldalán, Pétfürdő Nagyközség hivatalos honlapján, 

valamint függessze ki a Pétfürdői Polgármesteri Hivatal hirdetőtábláján.  

 

Pétfürdő Nagyközség Önkormányzata Képviselő-testületének az 

önkormányzat tulajdonában álló lakások bérletére és elidegenítésére 

vonatkozó egyes szabályokról szóló 14/2022.(XII.16.) önkormányzati 

rendelet 1. számú melléklete alapján 2025. január 1-től a lakás induló 

bérleti díja: 87.880 Ft/hó.  
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Határidő: a hirdetmény megjelentetésére: 2025. január 28. 

Felelős: Béni Norbert polgármester 

 

(A határozat melléklete a jegyzőkönyv mellékletét képezi.) 

 

 

20.) Pétfürdő Nagyközség Önkormányzatának 2025-2029. évi gazdasági programja 

(száma: 19/2025.)  

Előterjesztő: Béni Norbert polgármester 

(eredetileg a 19.) napirendi pont) 

 

 

Béni Norbert polgármester: A bizottságok véleményét kérem.  

 

Nagyné Szigeti Mária Humán Bizottság elnöke: A Bizottság 4 igen szavazattal, 1 tartózkodás 

mellett elfogadásra javasolja a határozati javaslatot. 

 

Fenyő Tibor Pénzügyi és Településfejlesztési Bizottság elnöke: A Bizottság 6 igen 

szavazattal, 1 tartózkodás mellett elfogadásra javasolja a határozati javaslatot. 

 

Béni Norbert polgármester: Hozzászólás?  

 

Miskolczi Ferenc alpolgármester: Néhány számmal lehetne vitatkozni a 2025-2029 évekre 

beállított százalékokat illetően, de nem érdemes, majdnem mindegy mi van benne. Ezek 

megcélzott számok és rendkívül sok a bizonytalansági tényező, bármi lehet.  

 

Béni Norbert polgármester: A korábbi célszámok sem jöttek be. A számokat torzítja a 

költségvetésben szereplő pénzösszegek. Itt arra gondolok, hogy a lekötött betéteket 

akárhányszor lekötjük az annyiszor belekerül a költségvetésbe. Ma néztem, hogy van olyan 

költségvetésünk, ahol a bevétel több mint 5 milliárd forint, közben soha nem volt Pétnek egyben 

5 milliárd forintja. A 2020-2024-es átlagokat is ezekkel a számokkal kellett kiszámolni. Engem 

is megleptek számok. Például, hogy a működési bevételek 2020-2024-es részre 29 %-ot adják 

a bevételeinknek. Az adóbevételek és a központi támogatások. A hiány finanszírozása a 

pénzmaradvány meg az 51 %-át fedezi és ez mind abból van, hogy a lekötött betétek 

többszörösen kerülnek be a költségvetés számaihoz. Ez egy torz szám. Próbáltam kicsit a 

realitás felé terelni a számokat. Lehetett volna a pályázati százalékot kicsit feljebb tenni. 2020-

2024 között 10 % volt, én 3 %-ot írtam be. A pályázatokról az a véleményem, hogy jó lenne, 

ha minél többet nyernénk, de nincs rá garancia, hogy bármelyiket megnyerjük. Legyen az a 3 

% 15 vagy 20, de azt így konkrétan megcélozni, nincs rá semmilyen garancia, hogy bejön.   

 

Molnár Gyula László képviselő: Régen nagyon torzították ezek a hatalmas pályázati pénzek, 

amik bevételként be lettek könyvelve. Egyébként tartózkodni fogok. A célok alapjául véve jók, 

de ezeknek a számoknak nem látom értelmét. Ha ki lennének hagyva a számok, azt mondom, 

hogy a célok szuperek, de így nincs értelme.  

 

Béni Norbert polgármester: Egyéb hozzászólás? Nem volt.  

Aki elfogadja az előterjesztett határozati javaslatot, kérem, szavazzon! 

 

A Képviselő-testület 5 igen, 1 nem szavazattal és 1 tartózkodás mellett meghozta a következő 

határozatot:  



39 

 

 

PÉTFÜRDŐ NAGYKÖZSÉG ÖNKORMÁNYZATA  

KÉPVISELŐ-TESTÜLETÉNEK  

25/2025.(I.23.) SZÁMÚ HATÁROZATA: 

 

Pétfürdő Nagyközség Önkormányzatának Képviselő-testülete a határozat 

mellékletét képező 2025-2029. évi gazdasági programot elfogadja. 

 

(A határozat melléklete a jegyzőkönyv mellékletét képezi.) 

 

 

21.) Közterületek elnevezése (száma: 21/2025.) 

Előterjesztő: Pénzügyi és Településfejlesztési Bizottság 

(eredetileg a 20.) napirendi pont)    
 

 

Béni Norbert polgármester: A Pénzügyi és Településfejlesztési Bizottság véleményét kérem.  

 

Fenyő Tibor Pénzügyi és Településfejlesztési Bizottság elnöke: A Bizottság 7 igen, 

egyhangú szavazattal elfogadásra javasolja az 1. számú határozati javaslatot. 

A Bizottság 6 igen szavazattal, 1 tartózkodás mellett elfogadásra javasolja a 2. számú határozati 

javaslatot. 

A Bizottság 7 igen, egyhangú szavazattal elfogadásra javasolja a 3. számú határozati javaslatot. 

A Bizottság 7 igen, egyhangú szavazattal elfogadásra javasolja a 4. számú határozati javaslatot. 

A Bizottság 7 igen, egyhangú szavazattal javasolja, hogy a közterület elnevezések hatályba 

lépésének napja 2025. április 1. legyen. 

 

Béni Norbert polgármester: Hozzászólás, vélemény? Nem volt.  

Aki elfogadja az előterjesztett 1. számú határozati javaslatot, kérem, szavazzon! 

 

A Képviselő-testület 7 igen, egyhangú szavazattal meghozta a következő határozatot:  

 

PÉTFÜRDŐ NAGYKÖZSÉG ÖNKORMÁNYZATA  

KÉPVISELŐ-TESTÜLETÉNEK  

26/2025.(I.23.) SZÁMÚ HATÁROZATA: 

 

Pétfürdő Nagyközség Önkormányzatának Képviselő-testülete a 

Magyarország helyi önkormányzatairól szóló 2011. évi CLXXXIX. 

törvény 13. § (1) bekezdés 3. pontja szerinti feladatkörében eljárva új 

közterületek elnevezéséről 2025. április 1-jei hatállyal a következők 

szerint rendelkezik: 

 

- a 10781/1 hrsz-tól 10781/46 hrsz-ig terjedő „Csákányhíd zártkert” 

településrésznek a Birkás dűlő megnevezést adja.  

 

A Képviselő-testület 

a) felkéri a jegyzőt, hogy e határozat közzétételéről a közterületek 

elnevezésének, az elnevezés megváltoztatására irányuló kezdeményezés 

és a házszám-megállapítás szabályairól szóló 7/2023.(III.31.) 

önkormányzati rendelet 5. § (2) bekezdésében meghatározottak közvetlen 
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értesítéséről, valamint az új közterületi elnevezés címnyilvántartásban 

történő átvezetéséről gondoskodjon. 

b) felkéri a polgármestert, hogy az utcanév tábla elhelyezéséről 

gondoskodjon. 

 

Határidő: a) pontra: 2025. március 30. 

                  b) pontra: 2025. március 30. 

Felelős: a) pontra: Szabóné Czifra Melinda jegyző 

              b) pontra: Béni Norbert polgármester 

 

 

Béni Norbert polgármester: Aki elfogadja az előterjesztett 2. számú határozati javaslatot, 

kérem, szavazzon! 

 

A Képviselő-testület 6 igen és 1 nem szavazattal meghozta a következő határozatot:  

 

PÉTFÜRDŐ NAGYKÖZSÉG ÖNKORMÁNYZATA  

KÉPVISELŐ-TESTÜLETÉNEK  

27/2025.(I.23.) SZÁMÚ HATÁROZATA: 

 

Pétfürdő Nagyközség Önkormányzatának Képviselő-testülete a 

Magyarország helyi önkormányzatairól szóló 2011. évi CLXXXIX. 

törvény 13. § (1) bekezdés 3. pontja szerinti feladatkörében eljárva új 

közterületek elnevezéséről 2025. április 1-jei hatállyal a következők 

szerint rendelkezik: 

 

a 2385/22 hrsz alatti liget településrésznek a Peytu mezeje megnevezést 

adja. 

 

A Képviselő-testület 

a) felkéri a jegyzőt, hogy e határozat közzétételéről a közterületek 

elnevezésének, az elnevezés megváltoztatására irányuló kezdeményezés 

és a házszám-megállapítás szabályairól szóló 7/2023.(III.31.) 

önkormányzati rendelet 5. § (2) bekezdésében meghatározottak közvetlen 

értesítéséről, valamint az új közterületi elnevezés címnyilvántartásban 

történő átvezetéséről gondoskodjon. 

b) felkéri a polgármestert, hogy az utcanév tábla elhelyezéséről 

gondoskodjon. 

 

 

Határidő: a) pontra: 2025. március 30. 

                  b) pontra: 2025. március 30. 

Felelős: a) pontra: Szabóné Czifra Melinda jegyző 

              b) pontra: Béni Norbert polgármester 

 

 

Béni Norbert polgármester: Aki elfogadja az előterjesztett 3. számú határozati javaslatot, 

kérem, szavazzon! 

 

A Képviselő-testület 6 igen és 1 nem szavazattal meghozta a következő határozatot:  
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PÉTFÜRDŐ NAGYKÖZSÉG ÖNKORMÁNYZATA  

KÉPVISELŐ-TESTÜLETÉNEK  

28/2025.(I.23.) SZÁMÚ HATÁROZATA: 

 

Pétfürdő Nagyközség Önkormányzatának Képviselő-testülete a 

Magyarország helyi önkormányzatairól szóló 2011. évi CLXXXIX. 

törvény 13. § (1) bekezdés 3. pontja szerinti feladatkörében eljárva új 

közterületek elnevezéséről 2025. április 1-jei hatállyal a következők 

szerint rendelkezik: 

 

 a 1759/33 helyrajzi számú „kivett közút” ingatlannak a Micsurin köz 

megnevezést adja. 

 

A Képviselő-testület 

a) felkéri a jegyzőt, hogy e határozat közzétételéről a közterületek 

elnevezésének, az elnevezés megváltoztatására irányuló kezdeményezés 

és a házszám-megállapítás szabályairól szóló 7/2023.(III.31.) 

önkormányzati rendelet 5. § (2) bekezdésében meghatározottak közvetlen 

értesítéséről, valamint az új közterületi elnevezés címnyilvántartásban 

történő átvezetéséről gondoskodjon. 

b) felkéri a polgármestert, hogy az utcanév tábla elhelyezéséről 

gondoskodjon. 

 

Határidő: a) pontra: 2025. március 30. 

                  b) pontra: 2025. március 30. 

Felelős: a) pontra: Szabóné Czifra Melinda jegyző 

              b) pontra: Béni Norbert polgármester 

 

 

Béni Norbert polgármester: Aki elfogadja az előterjesztett 4. számú határozati javaslatot, 

kérem, szavazzon! 

 

 

A Képviselő-testület 7 igen, egyhangú szavazattal meghozta a következő határozatot:  

 

 

 

PÉTFÜRDŐ NAGYKÖZSÉG ÖNKORMÁNYZATA  

KÉPVISELŐ-TESTÜLETÉNEK  

29/2025.(I.23.) SZÁMÚ HATÁROZATA: 

 

Pétfürdő Nagyközség Önkormányzatának Képviselő-testülete a 

Magyarország helyi önkormányzatairól szóló 2011. évi CLXXXIX. 

törvény 13. § (1) bekezdés 3. pontja szerinti feladatkörében eljárva új 

közterületek elnevezéséről 2025. április 1-jei hatállyal a következők 

szerint rendelkezik: 

 

 a 1550/2 helyrajzi számú „kivett közút” ingatlannak a Palotai út 

megnevezést adja. 
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A Képviselő-testület 

a) felkéri a jegyzőt, hogy e határozat közzétételéről a közterületek 

elnevezésének, az elnevezés megváltoztatására irányuló kezdeményezés 

és a házszám-megállapítás szabályairól szóló 7/2023.(III.31.) 

önkormányzati rendelet 5. § (2) bekezdésében meghatározottak közvetlen 

értesítéséről, valamint az új közterületi elnevezés címnyilvántartásban 

történő átvezetéséről gondoskodjon. 

b) felkéri a polgármestert, hogy az utcanév tábla elhelyezéséről 

gondoskodjon. 

 

Határidő: a) pontra: 2025. március 30. 

                  b) pontra: 2025. március 30. 

Felelős: a) pontra: Szabóné Czifra Melinda jegyző 

              b) pontra: Béni Norbert polgármester 

 

 

22.) Beszámoló a civil szervezetek 2024. évi támogatásáról (száma: 1/2025.) 

Előterjesztő: Nagyné Szigeti Mária, a Humán Bizottság elnöke 

(eredetileg a 21.) napirendi pont) 

 

 

Béni Norbert polgármester: A Humán Bizottság véleményét kérem.  

 

Nagyné Szigeti Mária Humán Bizottság elnöke: A Humán Bizottság 5 igen, egyhangú 

szavazattal elfogadásra javasolja a határozati javaslatot. 

 

Béni Norbert polgármester: Hozzászólás?  

 

Nagyné Szigeti Mária képviselő: Ismerteti az előterjesztésben foglaltakat. Ügyes volt előzőleg 

a Humán Bizottság és folytatólagosan az új is, mert amit ránk bíztak pénzt, azt elköltöttük és a 

civileknek adtuk.  

 

Béni Norbert polgármester: Aki elfogadja az előterjesztett határozati javaslatot, kérem, 

szavazzon! 

 

A Képviselő-testület 7 igen, egyhangú szavazattal meghozta a következő határozatot:  

 

 

PÉTFÜRDŐ NAGYKÖZSÉG ÖNKORMÁNYZATA  

KÉPVISELŐ-TESTÜLETÉNEK  

30/2025.(I.23.) SZÁMÚ HATÁROZATA: 

 

Pétfürdő Nagyközség Önkormányzatának Képviselő-testülete a civil 

szervezetek 2024. évi támogatásáról szóló beszámolót elfogadja. 
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23.) Vegyes ügyek 

 

 

a) Bizottsági üléseken felmerült javaslatok 

 

Nem volt.  

 

b) Képviselők által felvetett településüzemeltetési problémák  

 

Molnár Gyula László képviselő: Kérték többen, hogy adjam át a polgármester úrnak, hogy 

nagyon sokszor volt fagy és nagyon csúszósak az utak, főleg a járdák, és az idős emberek 

mondták, hogyha lehet kicsit jobban és több helyen kellene szórni.  

 

Béni Norbert polgármester: Egy csúszós járdát találtam én is a házad melletti összekötőn. 

Egyébként többször reggel 6-7 között sétáltam, addigra egyszer már le volt takarítva a járda. A 

Pétkomm dolgozói nagyon korán elindulnak és mire leérek a hivatalba reggel 7-re addigra már 

java része le van szórva és folyamatosan szórják is.  

Az utakra annyit tudok mondani, hogy Nagy Ottóval többször beszéltünk a havazások során. A 

javaslata szerint jövőre lehet, hogy új hó eltakarító céggel kellene szerződnünk.  

A járdákat a Pétkomm szórja a kis traktorral folyamatosan. A Berhidai út a Közútkezelőé. 

 

Nagyné Szigeti Mária képviselő: A tó környékén és a szabadtéri ligetben jelenleg este nincs 

közvilágítás és sötét van és félelmetes. A csónakháztól a Kölcsey köz lekanyarodásáig nem 

világítanak a lámpák. Erre kérünk valami megoldást.  

 

Molnár Gyula László képviselő: Nagyon régóta van így.   

 

Béni Norbert polgármester: A Hősök tere 2-nél jelezted a beszakadást? 

 

Molnár Gyula László képviselő: Igen.  

 

Béni Norbert polgármester: Beszéltem az Ottóval. Olvadjon fel a talaj és utána rendbe teszik.  

 

Molnár Gyula László képviselő: A Liszt 52-nél tavaly tavasz óta van az árok és a 

patkánytúrás. Beszéltem az ügyintézővel, végre kiment oda, akihez tartozik. Beszakadva nincs, 

viszont a patkánytúrást valahogy le kellene tömöríteni, mert nagyon kiásták és balesetveszélyes. 

Azt szeretném még megkérdezni, hogy többször említettem a konditeremmel szembeni 

buszmegálló üvegezését. Mikor lesz beüvegezve?  

 

Béni Norbert polgármester: Az folyamatban van. A biztosító fele jeleztem, mert törött volt. 

Szerintem meg is lett rendelve.  

 

Molnár Gyula László képviselő: Az is majdnem egy éves dolog. És mellette az árok? 

 

Béni Norbert polgármester: Az is folyamatban van. Ezt a Tránszki Lászlóval beszéltem, 

mindegyik folyamatban van.  

 

Tordai Levente képviselő: A Murva bányai buszmegállónál lesz valaha buszmegálló? Tőlem 

többen kérdezték.  
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Béni Norbert polgármester: Ezt még nem hallottam senkitől, hogy oda üveges buszmegálló 

kellene. Egyébként nem a mienk a terület. Pont, aki családi házat épít az ő telkén van a buszöböl 

is meg a járda egy része. Ha ilyenben gondolkozunk, akkor tőle kell még területet kérni. Miután 

megvette azt a helyrajzi számú területet, le is kerítette kerítéssel ott a dolgokat.  

 

Szabóné Czifra Melinda jegyző: Közútkezelőé az a terület.  

 

Béni Norbert polgármester: Nem. Kimérette a tulajdonos. A közútkezelő használja, mert joga 

van hozzá, de az ő telkén van a járda is meg a buszöböl is. A főépítész úr ezt meg is erősítette. 

A rajzokon is így van.  

A tó körüli WC is úgy tűnik, hogy megoldásra kerül szép lassan. Ajánlatot kaptunk a PMTE-

től, hogy a csónakázás ideje alatt megoldható lenne, hogy a PMTE-nél található konténer WC-

éket a csónakáztatók reggel kinyitnák és este bezárnák, azzal a feltétellel, ha az önkormányzat 

megoldja a takarítást.  

Egyéb vegyes ügyek? Nem volt.  

 

 

18.01 órakor Béni Norbert polgármester megköszönte a részvételt és bezárta a nyilvános 

testületi ülést.  

 

 

 

K.m.f. 

   

 

 

 

             Béni Norbert sk.                    Szabóné Czifra Melinda sk. 

              polgármester                                               jegyző 


